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MAP 2109 Každého průměrného obyvatele ČR už válka na Ukrajině
stála 209 000 korun! Kdo, a proč, má po válce “заселити”
Ukrajinu!? Analýza.

7 října, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
“Jaká je cena války na Ukrajině?” Tuhle otázku jsem dostal mailem
minulý měsíc a slíbil jsem, že se na ní pokusím odpovědět. Ceny
válek jsou však astronomické, a velmi obtížně se počítají ve všech
souvislostech. A tak jsem se zatím soustředil hlavně na výpočet
ceny války pro Čechy. 

(1) Ukrajina má být po válce “doosídlena” Afričany a Afgánci, aby byly
nahrazeny ztráty její populace, i ztráty její pracovní síly.  

Ukrajinský premiér Denys Šmyhal vydal 30. září, zřejmě aby uklidnil
rozjitřenou náladu, kterou v zemi  vyvolala zpráva sociologů o
masovém vymírání Ukrajinců, o jejich chystaném poválečném
hromadném exodu z vlasti, a o sociology očekávaném “заселити“
Ukrajiny Afričany a Afgánci, tzv. Nařízení o strategii demografického
rozvoje Ukrajiny, ale situaci tím nijak nepomohl. Několikařádkový
rozkaz totiž nepředstavoval nic víc, než pouhé konstatování, že
úřadující vůdce “Z” vzal problém vymírání národa na vědomí, a slíbil,
že ho bude řešit. A když vláda nezveřejnila, jak hodlá na problém
budoucí liduprázdné Ukrajiny reagovat, chopila se celé záležitosti
tamní média, a povolala odborníky, aby celou záležitost podrobně
vysvětlili. 
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Jeden z nejvýznamnějších ukrajinských sociologů, profesor
Paniotto,  o tomto víkendu zmínil možné “nastěhování” Afričanů a

Afgánců na Ukrajinu, jako řešení jejích děsivých populačních
problémů a emigrace. Podrobně v analýze  (Zdroj fotografie.) 

Podle profesora Paniotto od začátku války z Ukrajiny uprchlo do
Evropy 6 milionů, hlavně žen a dětí, a další 2 miliony prchly do
Ruska. Ihned po válce se k nim hodlají připojit další 2 miliony mužů v
produktivním věku, protože jejich ženy se už i s jejich dětmi dobře
usadily v Evropě, a nyní už pracovně a finančně slušně zajištěné jen
očekávají své muže, které Zelenskyj válečnými zákony násilím drží
na Ukrajině, a v žádném případě se už nehodlají vracet domů, ale
plánují získat evropská státní občanství.  60% těchto žen, které
emigrovaly do EU, a nechtějí se vracet, má vysokoškolské vzdělání.
Podle výpočtů profesora Paniotto se po válce z EU na Ukrajinu vrátí
2 miliony uprchlíků, ale stejné 2 miliony budou putovat opačným
směrem. Celkem tak Ukrajina přijde v důsledku války trvale o 8
milionů lidí v produktivním a mladším věku jen emigrací. Čím déle
válka potrvá, tím více uprchlíků se v Evropě úspěšně adaptuje a už
se nevrátí na Ukrajinu. Situace se tak bude jen zhoršovat.

Protože Ukrajina bude po válce čelit rozsáhlým demografickým
výpadkům, které budou ohrožovat její ekonomickou i finanční
stabilitu, a její populace se bude i nadále drasticky zmenšovat, tak
podle profesora Paniotto hrozí, že Ukrajina bude dosídlována, (v

https://www.facebook.com/groups/liubotyn/?locale=gl_ES
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originále: “Україну заселять африканці“), Afričany a Afgánci, ačkoli
k nim Ukrajinci nechovají zrovna nejlepší vztah. V této souvislosti
Paniotto varoval, že řízená imigrace afrických i asijských etnik je pro
státní rozpočet vždy finančně náročná, a že trvá značně dlouhou
dobu, než si tato etnika zvyknou na místní odlišné kultury. Proto je
vždy finančně, ekonomicky i sociologicky výhodnější podporovat
přírůstky vlastního obyvatelstva, než se zaměřovat na dovoz cizích
etnik, zejména těch, která se obtížně adaptují.   

(2) Podle renomovaných údajů zveřejněných Trumpovým
viceprezidentským kandidátem JD Vance, existuje korelace mezi růstem
cen nemovitostí a bydlení, a růstem imigrace. Pro Česko z údajů platí, že
příliv Ukrajinců za poslední 3 roky průměrně zvýšil ceny bydlení o 24%. V
Praze a v dalších městech, ještě více. 

V úterý 2. října Trumpův kandidát na budoucího viceprezidenta USA
JD Vance v televizní debatě s konkurujícím Timem Walzem od
Harrisové označil imigraci do USA za hlavní problém současného
raketového růstu nájmů a cen nemovitostí v USA. Tvrzení Vance
vyvolalo v USA značné pozdvižení, protože Američané jsou nyní
stejně jako Češi naštvaní z nevídaného růstů cen za bydlení. Podle
dat z USA už musí rekordní podíl tamních občanů za své bydlení
platit 30% svých příjmů, a i polovina všech US důchodců už musí za
bydlení vydávat 30% všech svých příjmů, (US ustálený termín cost
burdened = 30% za bydlení). 

Vance, aby svá tvrzení dokázal, zveřejnil řadu vědeckých důkazů, a
citoval z připraveného projevu ředitele FED, ve kterém je obsaženo
varování tohoto nejvyššího finančního orgánu USA, že příliv nových
imigrantů do některé geografické oblasti USA by mohl vést k tlaku na
zvyšování nájemného. Okolo Vancových tvrzení se rozhořela
bouřlivá debata, nicméně jeho údaje, potvrzující, že příliv 1%
přistěhovalců do americké lokality v ní statisticky vyvolává růst
nájemného i cen bytů jsou potvrzené i renomovanými evropskými
vědeckými studiemi. A podle nich v Evropě platí, že každé 1%
imigrantů zvýší cenu nemovitostí v lokalitě o 3.3%  .

https://focus.ua/uk/eksklyuzivy/671155-strategiya-demografichnogo-rozvitku-yak-pokrashchiti-narodzhuvanist
https://www.discussdenton.com/affordable-housing-blogs/news_feed/what-is-cost-burden
https://www.cbsnews.com/news/jd-vance-debate-immigration-housing-prices-real-estate-federal-reserve/
https://www.sciencedirect.com/science/article/pii/S0166046223000285
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Podle tzv. Atlasu předsudků, který za bruselské dotace provozuje
Rakušanovo ministerstvo vnitra žilo v ČR k 31. srpnu letošního roku
celkem 1 077 342 imigrantů, a ti tvoří celkem 10% obyvatelstva ČR.
Protože podle Rakušanových údajů jich v roce 2020 žilo v ČR jen
200 tisíc, je zřejmé, že jen za posledních 24 let tito cizinci zvedli
cenu českých nemovitostí o 24%. Od vypuknutí Putinovy invaze na
Ukrajinu se podle Rakušana do ČR nastěhovalo (platí pro konec
srpna 2024) 370 tisíc Ukrajinců, a ti tak podle renomované studie
měli zvýšit ceny českých nemovitostí určených k bydlení o 12.21%
za posledních 30 měsíců. Protože podle vyjádření respektovaného
amerického FED platí, že větší příliv imigrantů do určité specifické
geografické oblasti v ní vyvolává tlak na ceny bydlení, je tak zřejmé,
že státem neregulovaný příliv Ukrajinců do měst jako je Praha,
Plzeň, Brno, nebo do dalších lokalit, kde se soustřeďují okolo
levných montoven, v nich musí vést k tlaku na růst cen nemovitostí a
bydlení. A v těchto lokalitách, kde se Ukrajinci shlukují, musí ceny
růst více než v oblastech, kam neemigrují. Tento příliv imigrantů do
měst jako je Plzeň, nebo Tachov (30%), vyvolává nejen růst cen za
bydlení, ale je doprovázen i nedostatkem lékařů i škol, a značně
zhoršenou bezpečnostní situací. 

Podle údajů jednoho z nejvýznamnějších ukrajinských sociologů
profesora Paniotto má 60% ukrajinských emigrantek vysokoškolské
vzdělání. Podle údajů z Plzně se ovšem zdá, že většina Ukrajinců
emigrujících do ČR, má určitě nižší vzdělání. Protože obecně platí,
že vyšší kvalifikace přináší vyšší plat i vyšší odvody státu, je tak opět
jasné, že v ČR se usazují hlavně méně vzdělaní Ukrajinci, a že ČR
na imigraci Ukrajinců více doplácí, než země, do nichž imigrovala
vzdělaná část ukrajinské imigrace. Sám Paniotto navrhuje, aby se
Ukrajina soustředila hlavně na vytvoření návratových podmínek pro
vzdělané Ukrajince. Tedy dobře chápe, základní ekonomický vztah
mezi vzděláním populace a růstem státní ekonomiky. 

https://www.atlaspredsudku.cz/atlas-predsudku
https://www.federalreserve.gov/
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-jak-se-zije-v-obci-kde-je-kazdy-treti-cizinec-bojuje-se-tady-o-budoucnost-246637
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Shodou okolností o tomto víkendu proběhla v Itálii významná
protiimigrační akce, na které vystoupili i zástupci českých Motoristů,
hnutí ANO, a na níž její účastníci deklarovali, že imigrace není
řešení, a musí být okamžitě zastavena. Podle údajů Rakušanova
ministerstva do ČR imigrovalo v souvislosti s válkou na Ukrajině
celkem 6.2% všech ukrajinských uprchlíků. Z údajů ukrajinských
sociologů vyplývá, že další imigrační vlna, přijde ihned po válce.
Vzhledem k tomu, že ČR je pro Ukrajince zemí, kde se snadno
adaptují, lze předpokládat další imigrační vlnu. Skutečný problém
nastane, jakmile se Ukrajinci začnou z podřadných ubytoven
stěhovat do bytů. Vzhledem k Fialově pověstné neschopnosti
rozhýbat bytovou výstavbu lez očekávat v tzv. imigračních centrech
další růst cen bytů a bydlení. Existuje ovšem i opačná prognóza
spojená s úpadkem německého průmyslu. Jakmile Německo
zachvátí velká očekávaná recese, která nezadržitelně přichází, velká
část českých montoven ztratí jediný smysl své existence, dodávat
německému průmyslu své levné polotovary. Co budou provinční
města s masami propuštěných agenturních zaměstnanců dělat, a
jaký nárůst kriminality to přinese, Fiala raději nijak neřeší. Ostatně
tou dobou už bude nejspíš  hřadovat v nějaké politické trafice , a
starat se budou muset Motoristé s Babišem. 

V této souvislosti je naprosto tristní srovnání návrhů ukrajinských
sociologů, jak zvrátit děsivou depopulaci jejich země, s praktikami
české fialové vlády. Podle Ukrajinců, jejich ženy trvale tvrdí, že
nemohou mít děti, pokud nemají, rodinu podporující bydlení a práci.
Tyto dva základní předpoklady podle Ukrajinců znamenají, že na
zajištění produkce dětí a jejich výchovu do 18 let je naprosto
nezbytné obětovat významné částky ze státního rozpočtu. Je
bezpodmínečně třeba rodinám včas zajistit dostupné bydlení, a
blízkou lékařskou péči, vzdělání pro jejich děti, a relaxační a kulturní
prostor k vyžití celé rodiny. Fiala však místo vytváření podmínek pro
plození dětí, pro vzdělání, raději zbrojí, podepisuje imigrační pakty, a
podporuje všechny zelené a genderové fantasmagorie, které mozky

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Orban-Salvini-a-dalsi-kdo-chteji-chranit-hranice-se-sesli-Petr-Macinka-mel-projev-762800
https://focus.ua/eksklyuzivy/671155-strategiya-demograficheskogo-razvitiya-kak-uluchshit-rozhdaemost
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Eurokratů vyplodí. Výsledkem jsou potom jeho nejnovější nápady na
zavírání malých škol a malých nemocnic, jen aby měl na své
“fialismy”. 

Propad porodů v ČR za vlády Fialy je už alarmující, v některých
lokalitách až 24%! Politici se vymlouvají všelijakými demografickými
faktory, přičemž sociologové nejen na Ukrajině, vidí jediné – není
dostupné bydlení, je inflace, a drahota, nejsou děti! Tato prostá
logika je patrná v počtech porodů. Fiala vládne od prosince 2021, a v
roce 2023 se nenarodilo 20 000 dětí, jak bylo před tím zvykem, a
letos má být ještě hůř. Lze tak stanovit první cenu zbytečné
ukrajinské války a fialova panování, mínus 40 000 českých dětí,
které kvůli oběma deformacím nedostaly příležitost zažít
neskutečnou krásu a nádherné dobrodružství našeho krátkého
lidského života. Nejhorší však je, že Fiala se nehodlá nijak polepšit,
a dětí se kvůli jeho neschopnosti rozumně vládnout a sloužit lidem,
nenarodí ještě mnohem víc.

Nejnovější perličkou na Fialově absurdním asociálním chování je
nákup 2 kusů nákladních letadel pro AČR za 11 miliard CZK. Letadla
dokáží uletět přes 8000 km, a dopravit tam 26 tun nákladu, nebo dvě
lehká bojová vozidla, nebo 80 soldátů, či 66 výsadkářů. Chystá snad
Černochová nějaký výsadek na Kreml,  invazi do afrického
Mosambiku, chce uspořádat revoluci v jihoamerické Venezuele,
nebo plánuje po mezipřistání v Rumunsku přepravit na Tchaj-wan
rotu českých Foltýnů, aby tam přes úžinu strašili Číňany? Nejsou
peníze na byty, na školy, na nemocnice, republika je zadlužována
každý rok o 350 miliard CZK, Fiala a Stanjura dokonce falšují státní
rozpočet, aby nikdo nevěděl, kolik dluhů svojí parodií na vládu
každoročně produkují. Nerodí se děti, není na důchody, ale Fiala s
Černochovou kupují další dvě nesmyslná letadla, a snaží se vtlouct
Čechům do palic, že jsou nutná na hašení požárů a evakuace?
Směšné, k tomu v ČR přeci stačí vrtulníky, protože nemáme rozlohu
ani Ruska, ani Kanady. 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/domaci-zivot-v-cesku-tak-malo-nikdo-necekal-porodnost-strme-klesla-ale-skolky-nezavirejte-250977
https://csu.gov.cz/narozeni?pocet=10&start=0&podskupiny=133&razeni=-datumVydani
https://www.armadninoviny.cz/ministerstvo-obrany-nakoupi-dva-transportni-letouny-za-11-3-miliardy-kc-bez-dph.html
https://en.wikipedia.org/wiki/Embraer_C-390_Millennium
https://www.google.cz/maps/@40.4791233,90.6078227,4z?entry=ttu&g_ep=EgoyMDI0MTAwMi4xIKXMDSoASAFQAw%3D%3D
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Opravili-cisla-Nahoru-A-stale-neni-jiste-jestli-u-Stanjury-neco-nevykouzlili-varuje-Marketa-Sichtarova-762770
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V ČR žije 2.8 milionu důchodců, 2.2 milionu dětí, 0.5 milionů
zaměstnanců je placeno státem. Tedy celkem 3.3 miliony lidí jsou
živeny státem a 5 milionů zbylých zaměstnanců a podnikatelů na
jejich mzdy vydělává do státního rozpočtu peníze. 1.51 obyvatel
Česka tak platí 1 obyvatele Česka, bez dětí. Za Fialy však do země
přicestovalo 370 tisíc Ukrajinců, z nichž je zhruba 100 000 dětí, 123
000 pracuje, 100 000 se živí sociálními dávkami, a o zbylých 50 000
se dá říci, že se živí nelegální prací, nebo podnikají. Protože tzv.
HUD dávky pro Ukrajince jsou vzhledem k průměrnému důchodu v
ČR poloviční i při započítání jednoho dítěte, a sotva čtvrtinové oproti
průměrnému platu českého státního zaměstnance, lze vyvodit, že
poměr pracujících a státem živených Ukrajinců je finančně ve
skutečnosti jen 40 000 ku 123 000, tedy 3 Ukrajinci živí 1 Ukrajince.
A z toho vyplývá, že za Fialovy vlády, narostl díky ukrajinským
válečným uprchlíkům, očištěný počet všech českých plátců, kteří
svou prací platí české neplátce o 1.2 %, a současně se zvýšil počet
plátců DPH o 3.5%, ale Fialův státní rozpočet přitom stále dosahuje
astronomický deficit! Proč tomu tak je, nejspíš spočívá v kombinaci
dvou základních faktorů – ve velmi nízké mzdě pracujících
Ukrajinců, kteří tak neodvádějí částky podobné Čechům a starým
adaptovaným a kvalifikovaným imigrantům, a ve velmi vysoké
neschopnosti Fialy vyznat se v základních příčinách finančních toků
ve státním rozpočtu. Ukazuje se tak, že jak sociolog Paniotto, tak i
Trumpův JD Vance mají pravdu, masová imigrace nekvalifikovaných
těžko do cílového kulturního a ekonomického prostředí
adaptovatelných imigrantů nevytváří cílové společnosti žádný
ekonomický zisk, ale naopak ji zatěžuje infrastrukturálními náklady,
dodatečnými výdaji za bezpečnost, školství a zdravotnictví, a
zdražuje byty, a ztěžuje tak cílové společnosti přirozenou reprodukci
plozením jejich vlastních potomků. Fiala má díky přílivu ukrajinských
válečných uprchlíků do země z ČR krásnou laboratoř, která ukazuje,
jak je imigrace i velmi kulturně spřízněné imigrační skupiny zcela
ekonomicky kontraproduktivní, pokud není cílová země vyspělou
ekonomikou. Jak poznamenal Paniotto – Ukrajina se musí soustředit

https://www.avcr.cz/export/sites/avcr.cz/.content/galerie-souboru/tiskove-zpravy/2022/TZ_aplikace_statni_zamestnanci_final.pdf
https://www.novinky.cz/clanek/veda-skoly-pocet-deti-ukrajinskych-uprchliku-v-ceskych-skolach-se-od-podzimu-zvysil-40470412
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ekonomika-firmy-ukrajinci-pracuji-davky-necerpaji-desetina-z-nich-presto-sotva-vyzije-248985
https://www.mpsv.cz/humanitarni-davka
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hlavně na vytvoření podmínek pro re-imigraci vzdělaných Ukrajinců,
protože ti představují ekonomickou budoucnost. Je tedy jasné, že jak
Motorista Macinko, tak další účastníci protiimigračního shromáždění
v Itálii, mají jednoznačnou pravdu, neřízená, přísně neregulovaná a
nevýběrová imigrace neevropských populací do EU se musí
okamžitě zastavit, protože ani imigrace z Ukrajiny nepřináší žádná
ekonomická a společenská pozitiva. Obzvláště do ekonomiky ČR
založené na levné práci v montovnách a trpící vývozem většiny zisků
do ciziny. ČSSD zvolila do svého vedení Venezuelu, a ta má zřejmě
velkou šanci uspět, protože v době, kdy český dělník dostává za
stejnou práci u stejné firmy o 22% (180 ku 140 CZK na hodinu)
méně, než dělník ukrajinský, je už opravdu alarmujícím příkladem,
jak Fiala a jeho zbylé koaly obyčejnými českými zaměstnanci z
vysoka pohrdají. 

(3) Fiala Ukrajině vysázel jen 120 miliard. Jak je tedy možné, že občané ČR
už za válku zaplatili 1 bilion 468 miliard korun? 

Před pár dny ekonom Lukáš Kovanda sečetl Fialovy přímé vládní
výdaje na válku na Ukrajině na pěkných 120 miliard korun, a
některým Čechům už z té sumy v rozrušení škaredě skřípaly zuby.
My jsme si však položili otázku jinak. Ne, kolik miliard poslal Fiala
Ukrajině na její válčení s Ruskem? Ale, kolik bilionů už stála válka na
Ukrajině všechny Čechy dohromady? A výsledná suma našeho
výpočtu nás vpravdě šokovala: 2 biliony 196 miliard korun!
Přepočteno na jednoho Čecha, včetně nemluvňat, každého našeho
občana v průměru, už válka na Ukrajině připravila o vskutku fialově
kulantních 209 000 korun z jeho vlastní kapsy. 

Války jsou drahé, ví každý. Ale je zajímavé, že žádný fialový vládní,
ani koblihový opoziční politik, ještě našim občanům celou sumu,
kterou za válku na Ukrajině už museli zaplatit, nespočítal? A přitom
je to tak jednoduché. Do ceny války je třeba započítat její nepřímé
ceny, které se projevují například v poklesu mezd a důchodů.
Podrobněji dále. 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Orban-Salvini-a-dalsi-kdo-chteji-chranit-hranice-se-sesli-Petr-Macinka-mel-projev-762800
https://zpravy.aktualne.cz/domaci/socdem-sjezd-malacova-zvoleni/r~22004dfe830911efa065ac1f6b220ee8/
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-180-Kc-na-hodinu-pro-Ukrajince-ja-mam-140-Kc-Nestezuje-si-ale-popisuje-jak-to-chodi-761643
https://faei.cz/dosavadni-pomoc-ceska-ukrajine-dosahla-120-miliard-korun/
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Kategorie “Zaměstnanci”: Rozdíl mezi českou reálnou předválečnou
a válečnou mzdou je stále – 4.8%. Průměrná mzda činila letos v létě
45 854 CZK. Za 31 měsíců války tak průměrný český zaměstnanec
přišel o 68 230 CZK, které de facto padly na oltář války proti Rusku.
Výsledná suma za válku na Ukrajině pro naše zaměstnance a jejich
děti, které živí, činí 375.3 miliardy korunu. Pro úplnost k výpočtu:
Dětí jsou v ČR 2.2 miliony, takže na všechny zaměstnance a
podnikatele zbývá po odečtení 2.8 milionu důchodců, 5 a půl milionu
hlav. 

Kategorie “Všichni majitelé účtů v ČR”: Naprosto šokující je vliv války
a Fialovy politiky na hodnotu peněz uložených v českých bankách.
Občané ČR v nich mají uloženo skoro 6 bilionů korun, (cca 80%
hodnoty celého českého HDP za letošní rok). Co jim však Fiala a
válka na Ukrajině s jejich úsporami provedli? Srazili jejich reálnou
hodnotu od ledna 2022 do ledna 2024 o mínus 17%! A to
představuje celkem 1 bilion a 20 miliard CZK, které se de facto
vypařily, a už díky Fialově rekordní světové inflaci neexistují.  97 142
CZK vypařili Fiala a válka s Ruskem jen za dva roky průměrnému
obyvateli ČR. Můžete si spočítat, kolik jste měli uloženo v lednu
2022, a od sumy odečíst 17%, tolik Vaše peníze ztratily na hodnotě. 

Kategorie “Všichni občané ČR”: Fiala Ukrajině různými formami
věnoval 120 miliard CZK. K nim je třeba ještě připočítat jeho děsivé
deficity státních rozpočtů. Rok 2022 mínus 360 miliard. Loni mínus
347 miliard. Letos podle Stajury prý 252 miliard, ale věřte mu, už loni
fixloval za 60 miliard, jak se o víkendu zjistilo. Celkem 960 miliard za
3 roky. Po odečtu obvyklých deficitů z éry Babiš/Sobotka mínus 300
miliard, zůstane Fialovi na triku 660 miliard deficitu, + 120 miliard
Ukrajině, a úroky z dluhu. Ty pomineme. Součet všech nákladů za
Fialovo panování a jeho podporu válce na Ukrajině je i tak děsivý. 

Kategorie “Celkem” : 2 biliony 196 miliard korun představují celkovou
finanční ztrátu a výdaje spojené s válkou na Ukrajině a panováním
Petra Fiala v ČR, a samozřejmě podíl v té sumě mají i sankce na

https://csu.gov.cz/produkty/uroven-realnych-mezd-se-zveda-predcovidove-obdobi-ale-jeste-nedohnala#:~:text=V%20dlouhodob%C4%9Bj%C5%A1%C3%ADm%20pohledu%20pr%C5%AFm%C4%9Brn%C3%A1%20mzda,stoupla%20o%2013%2C2%20%25.
https://csu.gov.cz/rychle-informace/prumerne-mzdy-2-ctvrtleti-2024#:~:text=%C4%8Dtvrtlet%C3%AD%202024%20%C4%8Dinila%20pr%C5%AFm%C4%9Brn%C3%A1%20hrub%C3%A1,vzrostla%20o%203%2C9%20%25.
http://www.vyzkum-mladez.cz/cs/statistika/indikator/3-pocet-deti-a-mladych-lidi
https://ct24.ceskatelevize.cz/clanek/domaci/cesi-loni-zvedli-sve-uspory-rostl-ale-take-dluh-domacnosti-5163
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ekonomika-kalkulacka-inflace-spocitame-vam-jak-se-ztraci-vase-uspory-185915
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/rozhovory/Opravili-cisla-Nahoru-A-stale-neni-jiste-jestli-u-Stanjury-neco-nevykouzlili-varuje-Marketa-Sichtarova-762770
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ekonomika-finance-deficit-proti-lonsku-vyrostl-mame-ho-pod-kontrolou-tvrdi-dal-stanjura-261771
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Rusko. A to představuje celkem 209 tisíc korun na každého
obyvatele ČR, včetně kojenců a důchodců.

Jak jsem napsal na začátku analýzy, války jsou děsivě drahé. A
každý rozumný politik se raději snaží uzavřít mír, protože jinak hrozí,
že dřív než válka skočí, jeho zem zkrachuje. Cesta Roberta Fico do
Moskvy je toho důkazem. 

(4) Závěr. Omlouvám se za délku analýzy, ale snad jsem cenu války
pro Čechy, jak řada z Vás chtěla, spočítal srozumitelně. Cena pro
Ukrajinu však bude několikanásobně drastičtější. Jen válkou zničené
majetky mají podle posledních propočtů už hodnotu 30 bilionů CZK.
Protože řada z Vás požadovala hodnocení ministrů zahraničí, včetně
Slovenska, Maďarska, a dalších sousedů našich obou zemí, budu se
snažit do konce týdne vyhovět. Většina analýz však bude o válkách
na Ukrajině a v Izraeli. Děkuji za maily, všechny jsem četl, ale až
teprve dnes jsem natolik zdraví, že jsem mohl začít zase analyzovat,
proto odpovím v průběhu příštího týdne. Děkuji všem za podporu a
dary. Doufám tak, že analýzy budou moci i nadále pokračovat. Mějte
se krásně. P.S. Na gramatiku ani překlepy už nezbyl čas. 

Je pondělí 7. října 05.19 ráno. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit

https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-evropa-kdo-me-zastavi-fico-oznamil-ze-chce-pristi-rok-navstivit-moskvu-40491872
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darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  Na TV Bureš 26. září najdete zde. Na Protiproudu
s Petrem Hájkem 18. září najdete zde. S Josefem Skálou 12. září na
TV Bureš, pořad najdete zde. V polovině října se chystám do Klatov,
termín a místo upřesním

MAP 2108 Vražedná tajemství Izraele odhalena! Severokorejské
rakety dominují nad izraelskými tanky! Šokující novinky z války o
Ukrajinu – sankce Západu mají konečně první efekt!

4 října, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš

(1) Šokující tajemství vražd arabských vůdců Izraelem definitivně
provaleno. Hlavní válečná základna Izraele, letiště Nevatim, odkud startují
F-35, nedokázala odrazit úder iránských raket. Strategické ruské letiště v
Sýrii Hmímín si naopak s izraelskými raketami žádné starosti ani
nepřipustilo! Hizballáh včera v Jižním Libanonu uštědřil izraelským
tankům ráznou lekci! 

V naší analýze MAP 2061 z 9. srpna jsme poprvé narazili na podivné
jednání Izraele, který 31. července v Teheránu útokem dronu
zákeřně zavraždil šéfa palestinského hnutí HAMAS Ismáíla Haníju.
A to těsně po té, co Haníja  přistoupil na podmínky příměří  mezi
Palestinci a Izraelci vyjednané pod patronací Washingtonu v
katarském Dauhá. V důsledku izraelského atentátu na Haníju se
vlády nad hnutím Hamas zmocnil zavilý židobijce Jáhjá Sinvár, a
odsouhlasené příměří skočilo na smetišti dějin. 

Jestli u atentátu na Haníju dronem v Teheránu nepanovala na
Západě naprostá jistota, že za ním stáli Izraelci. U atentátu na vůdce
libanonského hnutí Hizballáh Hasana Nasralláha provedeného před
pár dny v Bejrútu speciální leteckou bombou není žádných pochyb,
že vraždil Izrael. A to je opět opravdu velmi podivné, neboť včera
snad největší hvězda západní liberální žurnalistiky (CNN – Chief
International Anchor) Christiane Amanpourová odhalila, že Nasralláh
byl sionistickou leteckou bombou poslán za húriskami ihned po té,

https://www.youtube.com/watch?v=4vfmiHphOtc
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.michalapetr.com/map-2108-vrazedna-tajemstvi-izraele-odhalena-severokorejske-rakety-dominuji-nad-izraelskymi-tanky-sokujici-novinky-z-valky-o-ukrajinu-sankce-zapadu-maji-konecne-svuj-efekt/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.michalapetr.com/map-2061-general-lapin-zahajil-presun-tanku-k-sudze-vyhlaseny-prigozinuv-polni-velitel-ratibor-dorazil-k-sudze-vcele-nekolika-tisic-elitnich-kucharu-general-apti-alaudinov-shromazdil-k-likvidaci-ukr/
https://x.com/amanpour/status/1841747310134624655
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co informoval Washington i Paříž, že souhlasí s mírovými
podmínkami, které mu tlumočili jejich tajní emisaři, a že libanonské
hnutí Hizballáh je připraveno uzavřít okamžité příměří s Izraelem
podle návrhů Washingtonu. Dějiny tak opět šli, stejně jako po
likvidaci Haníji, jinou cestou, a po atentátu na Nasralláha, který
rozmetal veškeré mírové naděje, vtrhnul Izrael se vší českou
fialovou mainstreamovou pompou do Libanonu. 

Sečteme-li oba atentáty, vychází nám jasně, že Izrael nemá žádný
zájem o nějaký dočasný mír, který “jako, by” prosazuje Washington.
Ale naopak hodlá všemi prostředky dosáhnout konečného válečného
řešení letitého izraelsko-arabského konfliktu zcela v sionistických
intencích. Nějaké statisíce pozabíjených a miliony vyhnaných Arabů
teď nebudou pro nynější vládce Tel Avivu představovat žádnou
překážku, která by je měla  odradit od jejich konečného cíle, stvořit
Velký Izrael, a podřídit jeho nadvládě, po technologické, populační i
ekonomické devastaci genocidní válkou, všechny okolní arabské
státy. Konflikt, tak z hlediska izraelské logiky vražd Nasralláha i
Haníji vykonaných, jakmile oba chtěli přistoupit na americké mírové
návrhy, bude nadále eskalovat, a zdá se, že jediným cílem
současného izraelského režimu bude vyvolat válku s Iránem a se
všemi Araby, a donutit v jejím důsledku Washington i EU, aby se do
boje za Velký Izrael, a jeho nové podstatně rozšířené dominium,
zapojily plnou silou i svojí lidskou krví. 

v Sýrii. Že izraelské rakety ve skutečnosti udeřily na vojenské sklady
Hizballáhu a iránských gard v pár kilometrů vzdáleném městě
Jableh, vlastenci nějak nepochopili, a tak si ani nemohli povšimnout
neobvyklé skutečnosti. Izraelské rakety a zřejmě i klouzavé bomby
proletěly jen několik málo kilometrů kolem silně bráněné ruské
válečné letecké základny Hmímín, (mapa zde, Jableh je jihozápadně
od letiště), a z ní vyletělo jen několik málo ruských anti-raket, a
sestřelilo jen několik málo izraelských útočících střel, a zbytek tak
vykonal v Jablehu svou práci, a zničil Hizballáhu a iránským gardám
jejich válečné zásoby. Rusové přitom na letišti Hmímín mají

https://t.me/rybar/64077
https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%94%D0%B6%D0%B0%D0%B1%D0%BB%D0%B0
https://www.google.cz/maps/place/Hmeimim,+S%C3%BDrie/@35.4063097,35.9214345,13z/data=!4m6!3m5!1s0x1523ff8ad5e4b7bb:0x2556c017ef5d5d58!8m2!3d35.403764!4d35.9372825!16s%2Fg%2F12b02jfj5?entry=ttu&g_ep=EgoyMDI0MTAwMS4wIKXMDSoASAFQAw%3D%3D
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dostatečné obrané kapacity PVO, aby si s celou včerejší malou
izraelskou raketovou salvou poradili. Z nějakého důvodu však stříleli
pouze “pro forma”, aby je nikdo nemohl obvinit, že Iránce a Hizballáh
nijak nechránili. 

Proč Rusové včera všechny izraelské rakety nesestřelily, je velice
zvláštní. Izrael na Jableh zaútočil mimo jiné střelami Daliah s
doletem 250km, a ty dokáží velmi dobře změnit směr svého letu. A
Rusové tak nijak nemohli vyloučit, že střely Daliah se nad Jablehem
neotočí, a za 20 sekund neexplodují na jejich letecké základně
Hmímín. Žádný velitel PVO žádného vojenského letiště
strategického významu takto nebude riskovat, s výjimkou jediné
situace. O úderu raketami byl předem od svého nadřízeného
informován, a plnil rozkaz, aby si raket sice nijak významně
nevšímal, ale určitě přitom projevil dostatečnou inciativu, aby nikdo
nemohl říkat, že Rusko své spojence nechrání. 

https://en.wikipedia.org/wiki/Delilah_(missile)
https://t.me/rybar/64077
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Další mapa a snímky potvrzující četné zásahy iránských raket 1.
října na izraelských vojenských základnách. (Zdroj zde). 

Iránský raketový útok z 1. října, o němž česká mainstreamová média
donekonečna omílají, že byl úspěšně odražen, rozvrátil všechny
mantry i deklamace západních generálů i politiků, že lze západními
antiraketami čelit útokům moderních východních raket. Podle
satelitních snímků, (nahoře jeden nebo zde všechny), iránské rakety
1. října úspěšně probily obranu nejdůležitější izraelské válečné
základny, letiště Nevatim v Negevské poušti, na kterém sídlí 3 perutě
F-35 a další letecké jednotky, a na letišti nejméně poškodily několik
budov a hangárů. Probít izraelský protiraketový štít v jeho
nejsilnějším místě, kde jsou pravděpodobně skladovány i izraelské
jaderné bomby, dokazuje, že vojenské schopnosti Arabů i Muslimů
dosáhly parity s Izraelem ve schopnosti zasahovat kritické cíle na
velké vzdálenosti. Iránský útok z 1. října byl specifický, protože byl
veden pouze proti vojenským a bezpečnostním cílům. Na rozdíl od
Izraele, který v Gaze i Libanonu pustoší celé civilní čtvrtě, Iránci
útočili výhradně bodově na legitimní vojenské cíle. Krom lekce
vojenské, tak Ajatolláhové 1. října nečekaně uštědřili Rabínům i lekci

https://t.me/rybar/64093
https://www.ynetnews.com/article/hytgztj0r#autoplay
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morální. A to pro Izrael i Západ nevěstí dále nic dobrého. Nabýt po
celém světě ustálené tragické pověsti notorických genocidních
zločinců, se velmi rychle politicky vymstí, a ani zaslepené fialové
bubnování z Prahy tento proces nezastaví. Putinovi propagandisté si
spokojeností mnou ruce a varují všechny, kteří by snad ještě uvěřili
slibům západních velmocí, před osudy Nasralláha a Haníji v
letošním roce, Kaddafího a Mubaraka na začátku tohoto století,
nebo před osudy Československa a Polska v letech 1938/39. Jak
včera prozradil libanonský ministr zahraničí Abdallah Bou Habib v
rozhovoru pro CNN: Washington těsně před atentátem ujistil šéfa
Hizballáhu Nasralláha, že i Netanjahu s uzavřením příměří osobně
souhlasil. Pověst celého Západu tak nyní před všemi národy světa
nabývá odporné pověsti malíře pokojů, který smlouvy považoval jen
za cáry papíru. A nikdo se tak už nebude divit, že Putin žádné
mírové smlouvy uzavírat nebude, a spokojí se pouze se Zelenského
bezpodmínečnou kapitulací. 

Samotná izraelská válečná operace v Libanonu se zatím nevyvíjí
podle fialového mainstreamového očekávání. Jen včera byly při
bojích na libanonské hranici zničeny 3 izraelské tanky Merkava.
Hizballáh, který už při odrážení invaze v roce 2006 způsobil
izraelským obrněným jednotkám značné ztráty ruskými raketami
Kornet, podle nejnovějších zpráv z bojiště své protitankové
schopnosti ještě vylepšil, a nyní poráží Merkavy severokorejskými
raketami Bulsae-4, a iránskými Almas. Raketa Almas byla poprvé
představena v roce 2015, a předpokládá se, že byla zkonstruována
na základě důkladného rozboru izraelských raket Spike, které
Hizballáh ve značných počtech ukořistil při invazi v roce 2006.
Raketa Bulsae-4 (video zde) je top současných protitankových raket.
Na cíl útočí podobně jako US raketa FGM148-Javelin ze shora a
proráží tak nejméně pancéřovanou stropní část tankové věže.
Bulsae-4 má však dvojnásobný dostřel oproti Javelin (4.5 ku 10km),
a je tak vystřelována z úkrytů mimo vizuální kontakt s nepřátelským
cílem. Ruská armáda letos v červnu tyto severokorejské rakety
úspěšně použila při překvapivě rychlém a zdrcujícím masakru

https://www.kp.ru/daily/27642/4993329/
https://www.kp.ru/daily/27642/4993329/
https://militarywatchmagazine.com/article/three-israeli-merkava-tanks-neutralised-in-southern-lebanon-reports
https://en.wikipedia.org/wiki/Almas_(missile)
https://www.youtube.com/watch?v=QEJkox_QXek
https://en.wikipedia.org/wiki/FGM-148_Javelin
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západních tanků v ukrajinských službách. Podle válečných hlášení
kyjevské Soldatesky do Washingtonu jsou rakety Bulsae-4 Rusy
vypalovány ze 6 kolových obrněných nosičů, které se velkou
rychlostí přiřítí na 10 km k ukrajinským tankům, a naslepo proti nim
odpálí salvu 6 raket, a které si už své cíle najdou sami. Zatímco
rakety Javelin umí letos Rusové už skoro vždy od zásahu tanku
odvrátit, Bulsae-4 se odvracet Ukrajincům zatím nijak nezdařilo.
Ruská odpalovací šestikolka přitom po odpálení své salvy ze
vzdálenosti 10 km zmizí, stejně rychle jako se předtím přiřítila, a
nedá se tak ani včas detekovat, ani zničit. Podle včerejších hlášení
měla izraelská invazní armáda značné ztráty i na živé síle. Z bojové
zóny byly hlášeny nejméně 4 evakuace zraněných pomocí vrtulníků,
a byl zaznamenán příjezd nejméně 20 evakuačních sanit do velké
nemocnice Ramban v severním Izraeli. 

(2) Novinky z války o Ukrajinu. Jak pokus Západu sankcemi rozvrátit
Rusko způsobil pravý opak. 

Americký The Hill publikoval zajímavou úvahu, proč Rusové i třetí
rok války podporují Putina a jsou spokojeni. Podle The Hill se mají
Rusové stále líp. Západní sankce způsobily, že miliardy dolarů zisku
přestaly odtékat z Ruska jako investice do západoevropských a
amerických nemovitostí, a začaly se utrácet doma. Rusko a hlavně
Moskva tak podle Američanů zažívají nevýslovný boom. Moskva si
pořídila největší evropskou flotilu “elektrických autobusů“, a tamní
metro se rozšiřuje závratným tempem. Rusové sice ztratili přístup k
západním platebním kartám, ale ruská centrální banka rychle
zareagovala, a umožnila okamžité a bezpoplatkové převody
libovolného množství peněz pomocí mobilních telefonů. Ruská
města a obchody se rychle přizpůsobily nové situaci, a převody
peněz pomocí QR kódů nebo identifikované snímáním obličeje se
staly mnohem běžnějšími, než jsou v Evropě. Ruské obchody jsou
navzdory sankcím stále plné francouzských i italských potravin.
Ruská mobilní data jsou stále jasně nejlevnější v Evropě, a
doručování nákupů potravin a dalších výrobků pomocí autonomních
robotů (autonomous bots) se začalo stávat běžným způsobem

https://thediplomat.com/2024/08/north-korea-closes-russias-anti-tank-missile-gap-with-ukraine/
https://militarywatchmagazine.com/article/three-israeli-merkava-tanks-neutralised-in-southern-lebanon-reports
https://en-m-wikipedia-org.translate.goog/wiki/Rambam_Health_Care_Campus?_x_tr_sl=en&_x_tr_tl=cs&_x_tr_hl=cs&_x_tr_pto=sc
https://thehill.com/opinion/4905975-russia-silent-war-economy/
https://urbantransportnews.com/news/moscows-e-mobility-revolution-2000-electric-buses-transform-urban-transit#google_vignette
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nakupování vyšší střední třídy ve velkém ruském městě. Podle The
Hill tak západní sankce, místo toho, aby rozvrátily Rusko, způsobily
pravý opak. Je tak zajímavé, komu vlastně slouží, ti, co sankce
vyhlásili. 

Na ruské frontě vše při starém. Po obsazení Vuhledaru se zdá, že
hlavní události budou probíhat u Selidova, které ruské jednotky
pomalu, ale jistě obkličují. Viz včerejší mapa dole. Selidovo ve
žlutém kruhu. 

Je pátek 4. října 03.31 ráno. V pondělí mě skolily do postele
nebezpečné moribundy rýma a horečka. Omlouvám se. Analýzy tak
budou asi ještě chvilku vycházet každý druhý den.    Naše analýzy
čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl
desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a
doba je zlá, o to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní
těžké době podporují, aby naše analýzy mohly i nadále
pokračovat! Mail na mne kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
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Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

Poslední pořady:  Na TV Bureš 26. září najdete zde. Na Protiproudu
s Petrem Hájkem 18. září najdete zde. S Josefem Skálou 12. září na
TV Bureš, pořad najdete zde. V polovině října se chystám do Klatov,
termín a místo upřesním

xxx

MAP 2107 Irán včera poprvé v historii pokořil izraelskou armádu a
dokázal, že technologická převaha Západu je už pouhou mediální
chimérou! Letadla F-35 padla za oběť iránským dronům! Šokující
odhalení o obrovských zásobách ruských vojenských raket!

2 října, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Dnešní analýza je složená ze dvou částí. První přináší podstatné
novinky z války o Ukrajinu. Druhá analyzuje včerejší překvapivě
úspěšný iránský raketový úder na Izrael. 

(1) Proč Kyjev nikdy nemůže porazit Moskvu? 

Západní analytici i politici už začínají konečně chápat, proč Ukrajina
nikdy nemůže porazit Rusko. Proč však Rusko porazí Ukrajinu, jim
bohužel stále ještě nedochází.

Prvotřídní válečný analytik, plukovník Markus Reisner, profesor
rakouské Tereziánské vojenské akademie, nedávno celý problém
nemožnosti vítězství Ukrajiny nad Ruskem shrnul ve dvou  krásných
větách: “Když se Ukrajina v příštím roce soustředí jen na obranu
svého území před dalším ruským postupem, bude potřebuje
nejméně 300 tanků. Když však bude v roce 2025 chtít znovu obsadit
svá ztracená území, bude potřebovat nejméně 3 tisíce tanků. 

https://www.youtube.com/watch?v=4vfmiHphOtc
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.michalapetr.com/map-2107-iran-vcera-poprve-v-historii-pokoril-izraelskou-armadu-a-dokazal-ze-technologicka-prevaha-zapadu-je-uz-pouhou-medialni-chimerou-letadla-f-35-padla-za-obet-iranskym-dronum-sokujici-odhaleni/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://twitter.com/World_At_War_6/status/1839041802562842940
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Podobně jako nestranný Reisner se už vyjádřili i jihoameričtí váleční
analytici, kteří jinak okázale fandí Kyjevu. Podle jejich výpočtů letos
vypálí ukrajinská PVO každý den průměrně 10 až 30 protiletadlových
raket SAM, a přitom celý Západ jich letos vyprodukuje jen 10 až 30
za týden! Z poměru spotřeba/výroba je tak podle Jihoameričanů 
jasné, proč s každým dalším dnem války ruská převaha jen poroste.
Další ránu klesajícím schopnostem ukrajinské PVO uštědřil včerejší
iránský raketový odvetný úder za izraelský vpád do Libanonu a za
další “prohřešky” tamního sionistického režimu. Washington už včera
večer slíbil Tel Avivu veškerou pomoc při obraně Izraele proti dalším
iránským raketovým útokům. A to v praxi znamená jediné, raket PVO
pro kyjevský režim bude od teď k dispozici ještě méně.

Jak odhalily nové satelitní snímky, ruské zásoby systému raket PVO
jsou takřka nekonečné. Gosudar má celkem uskladněno a postupně
mobilizuje: 290 odpalovacích systému dalekého dosahu S-300, 165
odpalovacích systému středního doletu BUK a 678 nosičů střel PVO
krátkého doletu typů Tunguska, Pantsir, OSA a TOR. Celkem
analytici v jen ruských arsenálech napočítali 1907 různých
uskladněných systémů PVO, které jsou často výkonnější, než
systémy používané armádami NATO. Hodnotu těchto ruských
uskladněných systémů lze nejlépe pochopit ve srovnání s
nepočetnými dary systémů PVO zemí NATO Ukrajině, které dosahují
jen několika desítek kusů za celou dobu války. Snímky všech skladů
i s jejich souřadnicemi najdou fajnšmekři zde. Dole je snímek skladu
v Omsku. Jak vypadá takový sklad z blízkého pohledu dronu najdete
zde. 

Včera, ve stejný den, kdy Kyjev vyslal zbylým ukrajinským občanům,
kteří ještě neuprchli ze země, nebo ještě nebyli “osvobozeni” ruskými
armádami, mrazivou zprávu, že jim přes letošní zimu každý den
vypne elektřinu na 5 hodin, ovšem jen, pokud teploty nepoklesnou
pod -15 stupňů, a když ruské rakety nezničí žádnou další trafostanici
nebo elektrárnu, se Putin veřejně v ruské televizi holedbal, že na
nových ruských územích už nechal opravit 5 800 válkou zničených

https://www.pucara.org/post/guerra-de-ucrania-d%C3%ADas-941-a-947
https://x.com/Ath3neN0ctu4/status/1812097632707256778
https://x.com/Ath3neN0ctu4/status/1840421359559561725/photo/1
https://www.pravda.com.ua/eng/news/2024/09/30/7477517/
https://t.me/swodki/425886
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Satelitní snímek skladu S-300, TOR, a
Tunguska. Sklad je na souřadnicích
55°00’54.0″N 73°23’39.7″E ve městě

Omsk.

velkých bytových domů, 3 500
km rozmlácených cest, a
komplexně obnovil a
zmodernizoval 24 vysokých
škol, 124 středních škol a
učilišť, 776 škol základních a
633 mateřských,  a kyjevská
média k tomu jen zlostně
poznamenala, že ruští lupiči už
dokonce 1. října začali z
rekonstruovaných šachet
okupovaného Donbasu loděmi
přes opravený přístav Mariupol
vyvážet do Indie, Číny,
Uzbekistánu, Ázerbájdžánu a
dalších zemí i černé uhlí.
Zatímco Ukrajina se propadá
do beznaděje, ničená každý
den ruskými raketami, Gosudar
na “osvobozeném” území
obnovuje i hutní výrobu, která
byla v důsledku kyjevské
operace ATO, zastavená od
roku 2017. Jediná Gosudarem
v červenci nově opravená pec
číslo 5 vyprodukuje 1 milion tun
oceli ročně, tedy 28% bývalé
roční produkce ostravské huti
Liberty, kterou nechala letos
česká vláda zkrachovat.
Celkem Putin plánuje na
Donbase brzy obnovit 93 000 pracovních míst v hutním a
strojírenském průmyslu. 

https://www.google.cz/maps/place/55%C2%B000'54.0%22N+73%C2%B023'39.7%22E/@55.010938,73.3892876,14.5z/data=!4m4!3m3!8m2!3d55.0150111!4d73.3943694?entry=ttu&g_ep=EgoyMDI0MDkyOS4wIKXMDSoASAFQAw%3D%3D
https://www.epravda.com.ua/news/2024/09/30/719974/
http://kremlin.ru/events/president/news/74560
https://web.archive.org/web/20170221111730/https://tgorlovka.com/2017/02/20/metinvest-emz-ostanovilsya/
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/ostravska-nova-hut-je-definitivne-prodana-bude-se-jmenovat-liberty-ostrava-75211
https://rossaprimavera.ru/news/345cb248
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Ruská armáda včera po dvou letech krvavých bojů “osvobodila”
město Vuhledar, (před válkou 14 000 obyvatel). Rusové se

nakonec této nedobytné pevnosti, proti níž všechny čelní útoky
vždy ztroskotaly, zmocnili klasickou obkličovací operací po

křídlech. Podle Ukrajinců byl poslední týden ústup z města už
možný jen v malých pěších skupinkách po několika vojácích, z
nichž polovinu cestou vyhladily ruské drony, které celý prostor

kolem Vuhledaru neprodyšně uzavřely. Tankům a další obrněné
technice, které se z města pokusily probít, nedaly ruské drony
nejmenší šanci. Zranění byli při ústupu ponecháváni svému

osudu. Celá obkličovací operace trvala tři měsíce. Ve městě už
probíhá jen klasická ruská “začistka”. 
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Obdobnou obkličovací operaci jako provedl generál Sančik u
Vuhledaru nyní provádí u Selidova, (před válkou 23 000 obyvatel,
ve žlutém kruhu), i generál Mordvičev. Ten navíc ve spolupráci s

generálem Kuzovlevem postupujícím jižně od něj, sevřel do
operačního obklíčení  velkou část ukrajinských sil, která se

zbytečně do posledního okamžiku bránila v polích před
Doněckem, (zelený kruh). Mordvičev, který od letošní zimy až do

poloviny léta postupoval vpřed takřka výlučně po hlavních
komunikacích a probíjel se úspěšně středy obydlených zón,

začátkem podzimu změnil své operační postupy, a začal
Ukrajince obkličovat útoky přes pole a další nezastavěné prostory.
Tato úspěšná změna taktiky jasně ukazuje, že ukrajinské drony,

dělostřelectvo i obrněná technika dosáhly už tak žalostného
početního stavu, že už není třeba postupovat vpřed pouze místy,
která jsou zastavěná a poskytují ruské pěchotě dostatek úkrytů
před nepřátelskou palbou a útoky dronů. Rozvrat ukrajinských

bojových schopností se tak viditelně prohlubuje každým dnem a
ruští generálové tomu rychle přizpůsobili své operační postupy. 

(2) Irán se vychloubá, že jeho drony a rakety včera dokonce na zemi
zničily i izraelské stíhačky F-35. Izraelský protiraketový štít byl včera
mnohokrát proražen. Důkazní videa. 
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Včera večer se pro Al-Džazíru k iránsko-izraelské eskalaci vyjádřil
přední britský vojenský analytik Dr. H.A. Hellyer z Královského
institutu pro studium válek RUSI. A podle jeho vyjádření “musí
jestřábí politici a komentátoři zejména v USA a v Izraeli okamžitě
ztlumit volume svých výzev k další eskalaci, a k přemalování
dosavadní mocenské mapy na Blízkém a Středním východě pomocí
izraelských válečných výprav proti svým sousedům, nebo v oblasti
vypukne totální válka mezi Izraelem a Iránem a jeho spojenci. Podle
Dr. Hellyera je tato eskalační rétorika nebezpečná, a její šiřitelé ani
nechápou, že to budou jen obyvatelé tohoto regionu, kdo nakonec
zaplatí děsivou cenu za jejich lehkomyslná válečná dobrodružství.
(Vyjádření najdete zde v čase 18.05 GMT)

V protikladu k požadavkům Dr. Hellyera na okamžitou deeskalaci
konfliktu, se včera české ministerstvo zahraničí, (ex-pirát Lipavský),
plně podřídilo výzvám kritizovaných sionistů a US jestřábů, a
zablokovalo společnou rezoluci EU požadující okamžité příměří mezi
Izraelem a Hizballáhem v Libanonu. Jakou politiku fialová vláda
prosazuje, je tak po včerejšku opět jasnější. Když šlo o Green Deal,
nucené přijímání neevropských ekonomických uprchlíků, zákazy
vozidel se spalovacími motory, nebo tučné poplatky za uhlí, elektřinu
a plyn uvalené Bruselem na Čechy, česká vláda žádné z těchto
rozhodnutí neblokovala, a tvrdila, že to ani nejde, a  jejich schválení
se snažila maximálně urychlit. Když však jde o rozpoutání nějaké
další avanturistické války, ta samá vláda okamžitě blokuje veškeré
pokusy o její deeskalaci, a kupodivu se najednou ukázalo, že
blokovat rozhodnutí EU jde!

Včerejší útok 180 iránských dronů a raket na Izrael se už zapsal do
historie světového válečnictví. Poprvé v moderních dějinách
triumfovala východní technologie muslimské země nad
nejmodernějším izraelsko-americkým vojenským komplexem. Četná
videa jasně ukazují, že iránské rakety včera zasahovaly izraelské
pozemní cíle, a že na tamních vojenských základnách došlo k řadě
velkých výbuchů. Ačkoli žijeme v době, kdy je třeba brát různá videa

https://rusi.org/people/hellyer
https://www.aljazeera.com/news/liveblog/2024/10/1/israel-attacks-lebanon-live-israelis-launch-ground-operation-in-lebanon?update=3214887
https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-blizky-a-stredni-vychod-euronews-cesko-zablokovalo-spolecne-prohlaseni-vyzyvajici-k-primeri-40491286#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box&source=hp&seq_no=4&utm_campaign=&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
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s rezervou, panuje obecná shoda, že iránské rakety včera
vychvalovanou izraelskou obranu několikrát prorazily. Videa najdete
zde: (15 minut trvající sestřih zde), (přesný zásah zde), (několik
zásahů zde), (neoddiskutovatelný zásah zde), (další zásah zde), (asi
fake video zde), (neuvěřitelných 15 zásahů zde, možná ale fake).

Situace pro Západ je o to horší, že do odražení iránského útoku se
zapojilo i loďstvo USA a síly Velké Británie. Izraelský vojenský
mluvčí byl včera po útoku v evidentním šoku, a omezil se pouze na
tvrzení, že izraelská armáda zachytila “velký počet” ze 180 iránských
střel. Velení Iránských revolučních gard IRGC naopak vítězně tvrdilo,
že 90% střel své cíle zasáhlo. Izrael je znám neprodyšnou vojenskou
cenzurou a IRGC častým zveličováním svých úspěchů. Pravda bude
nejspíš, že Izrael většinu dronů a starších střel zničil, ale jeho
přetížená obrana si už neporadila s několika moderními iránskými
střelami, které létají rychlostí přes 6 Machů. Iránci tvrdili, že útok
zaměřili výlučně na vojenské základny a letiště, a že při něm zničili
několik letadel F-35 a pár nejmodernějších odpalovacích zařízení
US-izraelských protiraketových střel Arrov-2 a Arrov-3.

Věřit se tomuto fantastickému výsledku sice zatím moc nedá, ale
včerejší vyjádření poradce pro národní bezpečnost Jake Sullivana
(ve 20.48 českého času) bylo velmi zvláštní. Sullivan sice tvrdil, že
útok byl úspěšně odražen, a v souladu s tvrzením IDF přiznal
jednoho raketami zabitého Araba, ale odvolával se pouze na tvrzení
IDF. A pak vyzval občany USA, aby okamžitě opustili všemi
dostupnými prostředky Libanon, protože vláda USA je nebude moci
nejspíš evakuovat. A všechny další otázky na izraelskou odpověď na
iránský útok odrazil, že proběhnou konzultace a řešení oznámí
Biden osobně, a z tiskovky rychle zmizel. Většinu času se potom na
konferenci řešil hlavně hurikán, který zasáhnul USA,  a stávky a
odbory. Američanům hrozí kvůli stávce ve 36 US přístavech
nedostatek a zdražení potravin, paliv i dalších výroků, a z průběhu
včerejší konference o národní bezpečnosti se zdá být takřka zřejmé,
že stávka a její následky, stejně jako důsledky hurikánu, mohou

https://t.me/defender_iran/43566
https://t.me/defender_iran/43554
https://t.me/defender_iran/43553
https://t.me/defender_iran/43551
https://t.me/defender_iran/43544
https://t.me/defender_iran/43558
https://t.me/rybar/64012
https://www.aljazeera.com/news/2024/10/1/irans-missile-attack-against-israel-what-we-know-and-what-comes-next
https://www.aljazeera.com/news/2024/10/1/irans-missile-attack-against-israel-what-we-know-and-what-comes-next
https://en.wikipedia.org/wiki/Islamic_Revolutionary_Guard_Corps
https://topwar.ru/251183-iranskie-media-giperzvukovye-rakety-irana-vpervye-unichtozhili-izrailskie-sistemy-pro-arrow-2-i-arrow-3.html
https://www.kp.ru/online/news/6020265/
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ovlivnit výsledek prezidentských voleb více než nějaká válka mezi
Izraelem a Iránem. (Celý přepis najdete zde.) Nynější hurikán
Helene je rozsahem škod přirovnáván k pověstnému hurikánu
Katrina z roku 2005 a demokraté si moc dobře pamatují, jak ovlivnil
volby, a štáb kandidátky Harris proto už operativně mění volební
strategii, směrem ke státům postiženým Helene.  V USA je tak nyní
pomoc Američanům důležitější, než co se děje ve světě. A to je další
rozdíl oproti české fialové politice. 

Irán je potencionálně jaderná velmoc a včera dokázal, že jeho rakety
proniknou izraelským štítem. To znamená jediné, vojenská
rovnováha v okolí Izraele se začala prudce vychylovat v jeho
neprospěch. Předpokládá se, že Izrael zaútočí na iránská jaderná
zařízení, protože nebude chtít riskovat, že nějaký příští iránský
raketový útok bude jaderný. Irán disponuje několika bateriemi
ruských střel S-300 a útok proti němu nemusí být úplně snadný. 

Je středa 2. října 03.31 ráno. V pondělí mě skolil do postele
nebezpečný moribundy známé jako rýma a horečka. Omlouvám se.
Snad už bude vše v pořádku.   Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

https://www.whitehouse.gov/briefing-room/press-briefings/2024/10/01/press-briefing-by-press-secretary-karine-jean-pierre-national-security-advisor-jake-sullivan-and-secretary-of-homeland-security-alejandro-mayorkas/
https://thehill.com/newsletters/energy-environment/4910564-hurricane-helene-scrambles-presidential-race/
https://www.kp.ru/daily/27641/4992371/
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Poslední pořady:  Na TV Bureš 26. září najdete zde. Na Protiproudu
s Petrem Hájkem 18. září najdete zde. S Josefem Skálou 12. září na
TV Bureš, pořad najdete zde. V polovině října se chystám do Klatov,
termín a místo upřesním

 

MAP 2106 Příběh Ruské státní brože a pirátek Lipánek. Aneb proč
v diplomacii dvojnásob platí – Kdo umí, umí. Kdo neumí, čumí – A
proč je Lavrov mistrem svého oboru.

30 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš

V sobotu 28. září vystoupila na Valném Shromáždění OSN
indonéská ministryně zahraničí Retno Marsudi a všichni ostřílení
světoví diplomaté zpozorněli, protože si na svou růžovou halenu,
v níž svůj projev pronášela, připnula nepřehlédnutelnou černou

květinovou brož. Retno Marsudi černou broží před všemi
diplomaty světa jasně vyjádřila obrovskou poctu Indonésie k
Rusku. Lavrov tak opět všechny světové diplomaty dokonale

vyškolil ve skutečném umění diplomacie. A my v dnešní analýze
celý příběh “Ruské státní brože” důkladně rozebereme. Neb

krásně dokumentuje rozdíl mezi mistrem diplomacie Lavrovem, a
jejím klaunem Fialovým Pirátem Lipavským. (Zdroj foto X síť paní

Retno Marsudi)  

https://www.youtube.com/watch?v=4vfmiHphOtc
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.michalapetr.com/map-2106-pribeh-ruske-statni-broze-a-piratek-lipanek-aneb-proc-v-diplomacii-dvojnasob-plati-kdo-umi-umi-kdo-neumi-cumi-a-proc-je-lavrov-mistrem-sveho-oboru/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://en.wikipedia.org/wiki/Retno_Marsudi
https://x.com/Menlu_RI/status/1840109464629981434/photo/1
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Základní rozdíl mezi diplomatkou první kategorie Retno Marsudi a
diplomatem III. třídy Janem Lipavským je patrný už na první pohled.
Zatímco diplomatka Marsudi ve dnech 22 až 28 září během Valného
Shromáždění OSN v New Yorku provedla 16 samostatných
bilaterálních jednání s představiteli jiných zemí, a podepsala s
některými dokonce mezistátní smlouvy. A účastnila se 13
panelových diskusí, nebo jednání různých sdružení zemí, či
mezinárodních organizací. A jednoho banketu. A pronesla 13 větších
projevů. Diplomat Lipavský se za stejnou dobu dokázal postupně
“kdesi na chodbě” sejít s jedním Tunisanem, s jedním Egypťanem, s
jednou Mongolkou, s jedním diplomatem Uzbekistánu, s jednou
diplomatkou Kosova, a s jedním Bosňákem. A nebýt povinných akcí
u US Blinkena, nebo hromadných akcí pořádaných spolkem EU,
zůstaly by nejvýraznějšími stopami pobytu dua pirát Lipavský –
generál Pavel na Valném shromáždění OSN v New Yorku nejspíš
jejich společné procházky po městě, či setkání s tenistkou
Navrátilovou, nebo představení s českými krajany.

Srovnání úrovně profesionality obou diplomatů Retno Marsudi a
Jana Lipavského nejlépe dokumentují jejich sítě X. Zatímco Lipavský
(zde) se na nich rád chlubí a vykřikuje do světa různá fialová hesla.
Marsudi (zde) pouze dokumentuje svoji úspěšnou diplomatickou
činnost. Od 1. července do 28. září se Marsudi účastnila celkem 128
diplomatických jednání napříč celým světem, nebo doma v Indonésii.
Lipavský za stejnou dobu vykonal jen 29 obdobných akcí. A kdyby
nebylo summitů NATO nebo EU, neměl by o čem psát. Zatímco síť X
ministryně zahraničí Marsudi je plná informací o jednáních s
diplomaty, a různá prázdná hesla, fotky z procházek, či stranické
plky a fialové hlášky v ní naprosto absentují. U Lipavského je tomu
přesně naopak. Jeho síť X se jen hemží oslavami sportovců na
Olympiádě, vyvěšováním duhové vlajky, a kampaněmi proti Rusku. 

Český zahraničně-politický klaun Lipánek nikam necestuje. S nikým,
krom spolku z Bruselu, a s partou z Washingtonu, takřka nejedná. 
Ve srovnání s ostřílenou diplomatkou Marsudi vlastně ani žádná

https://twitter.com/JanLipavsky?ref_src=twsrc%5Egoogle%7Ctwcamp%5Eserp%7Ctwgr%5Eauthor
https://x.com/Menlu_RI
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jednání nevede. Marsudi neustále cestuje po Africe, Evropě, Asii i
Americe, a všude uzavírá dohody, smlouvy a čistí cestičky pro
indonéské podnikatele. Že zahraniční diplomacie se vykonává v
zahraničí, asi Lipavskému s Fialou zatím vůbec nedošlo. Jak mají
české průmyslové a zemědělské firmy prorazit na zahraniční trhy,
když  český ministr zahraničí se nejraději válí doma za pecí a
spokojeně kyne. Aby vyrazil do nepřátelského světa vyjednávat
dobře placenou práci pro české občany, ho evidentně ani
nenapadne. Jestli byl Bartoš neschopný místopředseda vlády pro
digitalizaci, pak Lipavský už představuje doslova absurdní karikaturu
schopného ministra zahraničí. Fiala je ovšem karikatura na premiéra
sama o sobě. Takže se raději vraťme k analýze našeho příběhu
“Ruské státní brože”.

Tajemnou Ruskou státní brož nosila indonéská ministryně
zahraničí Retno Marsudi i v zahajovací den (22.9.) Valného

shromáždění OSN. V oba nejvýznamnější dny jednání OSN, tak
vyjadřovala diplomatické sympatie k Rusku. (Zdroj X síť Retno

Marsudi) 

https://x.com/Menlu_RI/status/1837854440344170831/photo/1
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Ruskou státní Brož, (angl. Brooch), kterou ministryně Marsudi
nosila při zářiových jednáních OSN, jí 9. srpna osobně doručil

Lavrovův posel Sergej Tolčenov.  Celkem Rusko darovalo Marsudi
brože dvě. (Zdroj. Síť Telegram. Velvyslanectví Ruska v
Indonésii.) Lavrov poslal Marsudi obě brože, protože 25.

července, když spolu v Laosu podepisovali mezistátní dohody,
Marsudi řekla Lavrovovi, že se jí líbí brož, kterou má na halence
připnutou jeho mluvčí Zacharová. Podle staré ruské tradice, když
se přátelskému cizinci něco ruského líbí, má to ihned dostat jako

přátelský dar. Brož na haleně Zacharovové, která se Marsudi
líbila, byla bohužel napevno přišitá, a proto ji nemohla dostat

hned, jak ruská tradice velela. Lavrov proto nechal vyrobit brože
dvě, a poslat je do Indonésie později. Zdánlivě malý a krásný

příběh pro světový nezápadní bulvár má však hluboký
diplomatický podtext. Viz další fotky. 

https://t.me/kedubesrusia/2159
https://interfax.com/newsroom/top-stories/104539/
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Nejlepším klíčem k pochopení, proč indonéská diplomatka
Marsudi dávala na Valném shromáždění Ruskou státní broží tak
okázala najevo sympatie k Rusku, je tato fotka z 25. září z OSN.
Marsudi je na ní s prezidentem Palestiny Mahmúdem Abbásem a
palestinskou státní delegací. Jedním z hlavních cílů Indonésie na

letošním Valném shromáždění OSN bylo dosáhnout uznání
Palestiny a dosažení stažení Izraele z okupovaných území a
ukončení války v Gaze. Lavrov jí byl cenným spojencem a v

sobotu 28. září plamenně vyzval k okamžitému ukončení zabíjení
Palestinců americkými zbraněmi, a sklidil za to v indonéských

médiích velké ovace. (Zdroj fotky. X-síť Marsudi) 

https://www.borneonews.co.id/berita/384133-sergey-lavrov-serukan-hentikan-pembunuhan-warga-palestina
https://x.com/Menlu_RI/status/1838709872277237768
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Marsudi se s Lavrovem na společném postupu zřejmě domluvila
nejpozději 26. července. Ten den na Laoské konferenci zemí
ASEAN s Ruskem ocenila Rusko za potravinovou bezpečnost
zemí ASEAN, kterou Rusko zajišťuje, a za podporu světového
multilateralismu, a míru na Ukrajině, v Palestině, a v Tichomoří.

(Zdroj zde) O den později na jednání ASEAN s USA byla už více
odměřenější, a konstatovala, že USA musí více přispět mírovému

řešením na Ukrajině, v Palestině i v Jihočínském moři. (Zdroj
zde.) Zdánlivě malý rozdíl ve slovech, která Marsudi pronesla k
Lavrovi, ( “I highlighted colaboration in promoting peace”), a  k

Blinkenovi, (“US must contribute to global peace”), má však jasný
význam. Indonésie je další země, která upozorňuje Západ, že

dvojí metr, jeden na Rusko, a druhý na Izrael, je politikou, která
neuspěje. V obou vyjádřeních přitom Marsudi vždy kladla rovnítko
mezi mírem na Ukrajině a mírem v Gaze. A to je politika, která je

na Západě nevítaná. Ukrajinci tak mají ještě umírat, aby
Netanjahu mohl ještě válčit. Taková je podstata fialové zahraičí

politiky tzv. klauna pro zahraniční záležitosti ČR Piráta Jana
Lipavského. 

Co dodat závěrem. Český ministr zahraničí místo, aby vyrazil do
světa a začal se chovat jako diplomat, raději svolal do Prahy české
velvyslance, a začal je školit v boji proti dezinformacím. Podle
nových Lipavského diplomatických pravidel má platit že, moderní
diplomacie se už neodehrává jenom za zavřenými dveřmi. A že

https://x.com/Menlu_RI/status/1817032812215844952/photo/1
https://x.com/Menlu_RI/status/1817227140045455581
https://twitter.com/JanLipavsky/status/1828032099716087836
https://twitter.com/JanLipavsky/status/1828032125309767878
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strategická komunikace je pro české diplomaty klíčová v boji proti
dezinformacím a k prosazování českých hodnot ve světě. Zbývá tak
jen jmenovat Foltýna Lipavského náměstkem,  a s historicky dobrou
pověstí české diplomacie bude úplný pirátský amen. Skóre
diplomatických jednání za poslední 3 měsíce: Marsudi 128 /
Lipavský 29 vypovídá jasně. Jakmile se však podíváte s jakými
osobnostmi světové politiky jedná Marsudi, a s jakými se občas
setkává Lipavský, pochopíte, že je to ještě horší, než to podle
pouhých statistických počtů diplomatických jednání uskutečněných
oběma soupeři za poslední 3 měsíce a první pohled vypadá. 

Abych nezapomněl – zde máte závěrečný důkaz, že černá květinová
Brož, kterou Marsudi v OSN tak okázale nosila,  byla ruským státním
darem.   

P.S. Měl jsem o víkendu svátek, a tak jsem původně nechtěl být tak
depresivní jako obvykle. Z příběhu Ruské státní brože však na mě
vypadla další deprese. Srovnáním aktivit diplomatky Marsudi a
diplomata Lipavského jsem nabyl dojmu, že fialový úpadek už
prostupuje úplně všemi sférami české společnosti. Je vlastně
otázkou, proč Fiala, ač by v řadách své mateřské ODS snadno našel
výkonnější diplomaty, tak zarputile lpí, aby na této funkci hřadoval
líný Lipavský. Výkonný ministr zahraničí snadno prodá výsledky
svých cest po světě, protože dohodami zajišťuje práci, blahobyt i
snadné zahraniční cestování svým občanům. Buď Fiala tedy nechce,
aby český ministr zahraničí tyto Čechům prospěšné dohody
vyjednával. Nebo se bojí, že ho nějaký úspěšný ministr vyšachuje z
premiérského pelechu. A nebo je na tom ČR už tak špatně, že jí
došly i miliony na nákupy letenek a platby hotelů pro nějakého
pracovitějšího ministra zahraničí. V každém případě, asi srovnám
činnost Lipavského s dalšími ministry zemí našich sousedů. Napište
mi, zda to považujete za zajímavé. (kpv0249@gmail.com). A pokud
Vám dnešní analýza připadala užitečná, můžete podpořit jejich
pokračování. Jak na najdete níže v tomto článku. 

https://x.com/Menlu_RI
https://twitter.com/JanLipavsky?ref_src=twsrc%5Egoogle%7Ctwcamp%5Eserp%7Ctwgr%5Eauthor
https://www.kp.ru/daily/27640.5/4991064/
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Poslední pořady:  Na TV Bureš 26. září najdete zde. Na Protiproudu
s Petrem Hájkem 18. září najdete zde. S Josefem Skálou 12. září na
TV Bureš, pořad najdete zde. V polovině října se chystám do Klatov,
termín a místo upřesním. 

Je pondělí 30. září 04.47 ráno. Maily ještě stále vyřizuji se
zpožděním. Děkuji za pochopení. Naše analýzy čte odhadem
nejméně 10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou
měsíčně, nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o
to víc děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době
podporují, aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

 

MAP 2105 Ukrajinská fronta se hroutí. 60 000 Ukrajinců
dezertovalo. UNHCR varuje před masivní zimní vlnou ukrajinských
uprchlíků do Evropy. Ani Češi za I. světové války nedezertovali tak
masivně jako nyní Ukrajinci.

28 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš

(1) Česká stopa? Malá zpráva CIA s velkými důsledky pro válku na
Ukrajině.

Zelenskyj ve Washingtonu neuspěl  a žádné dalekonosné rakety,
kterými chtěl ostřelovat Rusko, zatím nedostane. Jaderná válka tak
do vánoc s určitostí nevypukne a celý pěvecký sbor Všech

https://www.youtube.com/watch?v=4vfmiHphOtc
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.michalapetr.com/map-2105-ukrajinska-fronta-se-hrouti-60-000-ukrajincu-dezertovalo-unhcr-varuje-pred-masivni-zimni-vlnou-ukrajinskych-uprchliku-do-evropy-ani-cesi-za-i-svetove-valky-nedezertovali-tak-masivne-jako/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
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pražských fialových Wachmajstrů, kteří požadavky na rakety pro
Ukrajinu svými válečnými chorály unisono hlasitě podporovali, už
může s konečnou platností začít nacvičovat závěrečné zádušní
requiem za hroutící se kyjevský režim. A protože Bůh má vyhraněný
smysl pro ironii,  jedním z důvodů, proč strýček Sam kyjevskému
komediantovi žádné rakety nedal, může být i tzv. česká fialová stopa.
A to je navýsost zajímavé. 

US tajné služby tento týden varovaly Washington, aby Zelenskému
žádné rakety nedával, protože by to mohlo vyvolat odvetné ruské
sabotáže v Evropě a nebo i smrtící útoky proti americkým a
aliančním vojenským základnám po celém světě. Washington vzal
varování svých tajných služeb s určitostí vážně, protože Zelenskému
žádné rakety na ostřelování Ruska nedal. Tím došlo k potvrzení
zajímavého faktu, že Washington bere potenciální odvetné ruské
sabotáže proti svým vojenským základnám a skladům vážně. A z
toho logicky vyplývá, že Washington musí mít k dispozici nějaké
důkazy, že Rusové tyto odvetné sabotážní akce myslí vážně, tedy
nejspíš, že je už někdy v minulosti provedli. 

Všichni víme, že bdělý Koudelka odhalil, že výbuch muničního
skladu ve Vrběticích, provedli Rusové. Bdělý bulharský Koudelka
také odhalil, že Rusové vyhazovali muniční sklady i v jeho zemi. A
bdělí nezávislí západní investigativní novináři zase odhalili, že
islamistická teroristická organizace ISIL, která v Sýrii útočila na ruské
jednotky nasazené do tamní protiteroristické operace, byla
vyzbrojena hlavně bulharskou, belgickou, rumunskou a českou
municí a zbraněmi. A že tyto zbraně a munici, včetně českých
roznětných systému k výbušným zařízením, (viz Figure 198 a 199),
se dostávaly k teroristům ISIL přes USA, které je vykupovaly od
evropských dodavatelů. 

Všechny tyto důkazy nakonec vytvářejí jednoduchý logický řetězec,
podle kterého Washington s určitostí ví, že Rusko zaútočí na jeho
muniční sklady, když poskytne Ukrajině zbraně, které se Gosudarovi
z nějakého důvodu nelíbí. Z logiky analýzy US tajných služeb, která

https://www.kyivpost.com/post/39676
https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%92%D0%B7%D1%80%D1%8B%D0%B2%D1%8B_%D1%81%D0%BA%D0%BB%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D0%B2_%D0%B1%D0%BE%D0%B5%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%BF%D0%B0%D1%81%D0%BE%D0%B2_%D0%B2%D0%BE_%D0%92%D1%80%D0%B1%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B5
https://www.conflictarm.com/reports/weapons-of-the-islamic-state/
https://www.euronews.com/2017/12/28/how-weapons-made-in-romania-and-bulgaria-are-finding-their-way-into-isil-s-arms
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před těmito útoky varuje, je zřejmé, že Gosudar tyto sabotáže
nařizuje výhradně z odvetných důvodů. A z toho dále plyne, že
výbuchy ve Vrběticích byly nejspíš ruskými odvetnými útoky za
dodávky českých zbraní a munice, které skončily díky americkým
překupníkům v rukou teroristů z ISIL, kteří tou dobou útočili v Sýrii na
ruská vojska. 

Paradoxně, tak bdělý Koudelka, nejspíš poskytl Washingtonu
důležité důkazy, aby nedodával Ukrajině dalekonosné rakety,
protože by jinak Gosudar zahájil sabotážní akce proti americkým
základnám. Koudelka se tak svou bdělostí zasloužil o mír. A to je
opravdu Božská komedie, protože Pražští fialoví Wachmajstři, chtěli
dosáhnout pravý opak!! Cesty Boží jsou zkrátka nevyzpytatelné, ale
naštěstí, jak se ukázalo, vždy vedou ke správnému cíli. A to je
dobře. 

(2) Ukrajinská fronta se hroutí. 60 000 Ukrajinců dezertovalo. UNHCR
varuje před masivní zimní vlnou ukrajinských uprchlíků do Evropy. 

Vysoká představitelka organizace OSN pro uprchlíky na Ukrajině
Lindholm Billingová včera varovala Evropu před novou masivní vlnou
ukrajinských uprchlíků, která se má zvednout počátkem letošní zimy.
Kyjevské úřady UHNCR už oznámily, že od léta zaznamenávají
prudce se zvyšující počet uprchlíků, kteří za důvod svého rozhodnutí
opustit Ukrajinu udávají neustálé výpadky dodávek elektřiny a její
všeobecný nedostatek. Podle UNHCR se situace bude jenom
zhoršovat. Od 1. srpna do konce září bylo kyjevskými úřady
vysídleno z východní na západní Ukrajinu dalších 99 000 Ukrajinců.
UNHCR zajišťuje základní pomoc, jako je teplé oblečení a nebo sady
pro lepší izolaci dočasných domovů, pro 650 tisíc ze 3.6 milionu tzv.
vnitřních vysídlenců, kteří prchli před postupující frontou. Je tristní,
že hlavní komisařka UNHCR na Ukrajině Billingová musela včera
otevřeně přiznat, že UNHCR na Ukrajině má k dispozici jen 47%
nutných financí, které pro svoji činnost potřebuje. Přes desítky
miliard EUR, které Západ na Ukrajinu neustále pumpuje, tak na
ukrajinské uprchlíky nezbývá. A nebo se zase potřebné peníze ztratí

https://www.kyivpost.com/post/39642
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v proslulé kyjevské korupční administrativě. Není tak divu, že Donald
Trump nazval ve svém nedávném projevu Zelenského tím “nejlepším
obchodním zástupcem na světě. Protože z každé své návštěvy USA
si domů odveze 100 miliard USD“. (I think he’s the greatest
salesman on earth. Video zde) A jak se ukazuje, na ukrajinské
uprchlíky před válkou stále nezbývá. Včera si po setkání se
Zelenským, ještě na svém sociálním profilu přisadil, a varoval, že
pokud nebude zvolen, pak tato válka nikdy neskončí, a stane se z ní
3. světová válka. Protože Harrisová nebude nikdy schopna tuto
válku ukončit. A smrt a ničení tak jenom budou pokračovat.  (Viz
obrázek z Trumpova profilu dole.)

Že je třeba ukrajinskou válku rychle ukončit, je už jasné všem, kromě
Pražských Vachmajstrů. Podle přiznání nejvyššího velení kyjevské
Soladatesky, už z fronty dezertovalo přes 60 000 jejich soldátů, a
jsou předmětem trestního řízení. Z toho polovina případů nastala
letos.

Vzhledem k celkovému počtu všech ukrajinských vojáků, kteří byli za
celou dobu války mobilizováni, překonala Ukrajina jako první země v
moderních evropských dějinách historickou hranici dezerce
mobilizovaných mužů. Situace Ukrajiny už daleko přesahuje čas
rozpadu Rakousko-Uherska. Za 1. světové války vídeňská vojenská
justice evidovala případy dezerce takto: 1914 = 1 400, 1915 = 10
000, 1916 = 20 000, 1917 = 30 310. (Zdroj zde. Str. 358) Rakousko-
uherská branná moc přitom za celou dobu války mobilizovala celkem

https://www.independent.co.uk/tv/news/donald-trump-zelensky-russia-ukraine-war-b2618830.html
https://www.kyivpost.com/post/39622
https://www.degruyter.com/document/doi/10.1524/mgzs.2003.62.2.355/pdf
https://ww1.habsburger.net/de/kapitel/zahlen-und-dimensionen-der-kriegsgefangenenproblematik
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9 milionů vojáků. Čechů přitom 1.5 milionu, a 1/3 z nich se z války
nikdy nevrátila. Ukrajinci podle CIA zmobilizovali maximálně 2
miliony vojáků, počet padlých činí podle Zelenského maximálně
0.5% mobilizovaných, ale počet dezertérů představuje 3 až 5
procent mobilizovaných. Ta čísla ukazují, že buď jsou Ukrajinci
největší srabové na celém světě, a nebo vůbec nechtějí bojovat za
Zelenského a jeho Olenu. A nebo boj proti současné Gosudarově
vojenské mašinerii nelze duševně vydržet bez velmi častých
morálních zhroucení. Podle ukrajinských vojáků, se po letním
vzestupu mobilizace na Ukrajině zase zastavila, protože většina
mužů už pochopila, že jim ze strany Zelenského režimu hrozí menší
následky z důvodu vyhnutí se mobilizaci, než z ruské strany v
důsledku pobytu ve frontové linii. S takovou to morálkou pak není
divu, že se ukrajinská obrana hroutí po celé frontě, a Rusové už
přikračují k prvním obkličovacím operacím za celou dobu války. 

Prognóza dalšího válečného vývoje na Ukrajině tak graduje. Přes
zimu se zhroutí ukrajinská energetika a další miliony Ukrajinců se
budou pokoušet prchnout z moci proklatého kyjevského režimu do
bezpečí v Evropě. Ukrajinská armáda se bude rozpadat stále
rychleji, a už ji nebude možné doplňovat čerstvým kanónenfutrem.
Hlavní brzdou ruského postupu ke Dněpru tak bude spíš počasí, než
ukrajinští vojáci. 

Poslední pořady:  Na TV Bureš 26. září najdete zde. Na Protiproudu
s Petrem Hájkem 18. září najdete zde. S Josefem Skálou 12. září na
TV Bureš, pořad najdete zde. V polovině ří.jna se chystám do Klatov,
termín a místo upřesním. 

Je sobota 28. září 05.52 ráno. Maily vyřizuji ještě stále se
zpožděním, nicméně zítra by už mohly být odeslány i poslední zbylé 
odpovědi. Děkuji za pochopení. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc

https://ww1.habsburger.net/de/kapitel/zahlen-und-dimensionen-der-kriegsgefangenenproblematik
https://dspace.cuni.cz/handle/20.500.11956/117844?show=full
https://www.youtube.com/watch?v=4vfmiHphOtc
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
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děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2104 Dnes místo analýzy bude pořad.

26 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Dnes ve čtvrtek  26.09 bude místo analýzy pořad na TV Bureš.
Začne ve 20 hodin. Téma: Šokující nová ruská jaderná doktrína a
další válečné události. Pořad najdete zde. Děkuji za pochopení a
přeji krásný den. Michal

MAP 2103 Český Wachmajstr, kyjevský Wunderwaffe-Rakeťák a
rafinovaný plán Bílého domu, jak raketami vyzbrojit Ukrajinu.
Analýza.

25 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
(1) Včera v poledne českého času Putinův mluvčí Peskov oznámil,
že Rusku nezbývá, než dosáhnout všech svých cílů, které si vytyčilo
před invazí na Ukrajinu, a teprve potom válka skončí. Naše analýza
2012, kterou jsme publikovali 7 hodin před briefingem Peskova, a v
níž jsme tvrdili, že slova, která teď v New Yorku produkují ústa
českého prezidenta o tom, jak rafinovaným příměřím dočasně
ukončit válku na Ukrajině, a potom, až přijde vhodný čas, zákeřně
vtrhnout do Ruska a srazit ho na kolena, nebudou mít na Putinovy
válečné plány žádný vliv, protože chytrý Putin  hlavu každého

https://www.michalapetr.com/map-2104-dnes-misto-analyzy-bude-porad/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://www.youtube.com/c/PetrBure%C5%A1TV/streams
https://www.michalapetr.com/map-2103-cesky-wachmajstr-kyjevsky-wunderwaffe-raketak-a-rafinovany-plan-bileho-domu-jak-raketami-vyzbrojit-ukrajinu-analyza/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://tass.com/politics/1846945
https://www.youtube.com/watch?v=pzbTYhOvbpA
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českého Wachmajstra snadno prokoukne. A nenechá se napálit. A
Ukrajině provede nevratnou vojenskou, ekonomickou i populační
lobotomii. Právě proto, aby Pavlův plán nemohl nikdy nastat.

Náhradní řešením dokončením Putinovy nevyhnutelné lobotomie
Ukrajiny jsou jen záruky USA podle karibského scénáře 62, a v
obsahu ruských cílů deklarovaných před invazí na Ukrajinu. To jsou
jediné dva scénáře řešení ukrajinské krize, které jsou v současné
době relevantní bez likvidace lidstva. Třetím scénářem, je překročit
červené linie, a zkusit Rusko zničit v jaderné válce. A to je scénář,
který mohou myslet vážně pouze naprostí sociopati a veskrze
militantní úchylové, nebo snad nějaký duchem pustý CZ Vachmajstr. 

(2) Ďábel se skrývá v detailech. Nový US vyzbrojovací plán pro
kyjevského Wunderwaffe-Rakeťáka. 

Ďábel se skrývá v detailech, je staré lidské rčení, a politici po celém
světě se jím velmi rádi řídí. Posledním takovým příkladem je
nejnovější plán Washingtonu, jak dalšími dodávkami zbraní
podporovat válečné úsilí kyjevské branné moci proti armádě
moskevského Gosudara.  Aby se neopakoval loňský scénář, kdy
kvůli hádkám mezi Demokraty a Republikány v US Kongresu nebyly
na dodávky těchto zbraní schváleny žádné rozpočtové výdaje, a
zbraně se tak Kyjevu z Ameriky od loňského listopadu do letošního
června s malými výjimkami prakticky 8 měsíců nedodávaly, vymysleli
před pár dny Bidenovi poradci zdánlivě rafinovaný plán. Jeho
podstatou je, nevyčerpané letošní peníze zákonem určené k
vyzbrojování Zelenského vojsk, (5.9 miliardy USD), které se letos
nevyčerpaly, a které 1. října propadnou zpět do americké státní
pokladny, svěřit do přidělovací pravomoci Bidena s tím, že utratit je
může pouze Pentagon, a pouze na zbraně pro Zelenského. Ďábel se
však skrývá v detailu, jak jsme už naznačili. Za tyto miliardy může
Pentagon posílat Kyjevu pouze staré zbraně, a pouze zbraně těch
výrobních modifikací, které už Zelenského Soldateska od USA v
minulosti dostala. 

https://www.youtube.com/watch?v=pzbTYhOvbpA
https://www.politico.com/news/2024/09/24/white-house-ukraine-military-aid-00180780
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Zelenskyj dorazil před pár dny do USA hlavně proto, aby tam získal
povolení ostřelovat Rusko západními dalekonosnými raketami. Přes
veškeré úsilí české, britské, dánské a pobaltské diplomacie, aby
Kyjev konečně získal příležitost rozpoutat světovou jadernou válku,
se těmto válkychtivým bigotům zatím svého cíle dosáhnout
nepodařilo. Německý kancléř Scholz v posledních dnech opakovaně
potvrdil, že dokud bude kancléřem, Hitlerovu osudovou chybu
rozpoutat válku s Moskvou, opakovat nebude, a německé rakety
Berlín banderovcům nedá. Obdobně razantně se vyjádřila i italská
vládkyně Meloniová a její čelní diplomaté. A Macron, zřejmě aby
nemusel provést svůj další už poněkud trapný názorový kotrmelec,
raději zalezl do ulity škeble, kterou v srpnu vydloubal k obědu, a v
otázce raket pro Kyjev od té doby zarputile mlčí.  

Nejnověji všem plánům všech pomatených idiotů na překročení
červené jaderné linie Zelenského hrátkami na Wunderwaffe
Rakeťáka zasadil další mazanou ránu Bílý dům. Zatímco ještě v
srpnu přívrženci rozpoutání III. světové války jásali, že Washington
poskytne Kyjevu střely JASSM s dostřelem 370 km. Před pár dny
byly údajně schváleny k dodávkám pouze střely s omezeným
dostřelem 112km. Protože podle zdrojů z US Kapitolu se letos na
podzim opět očekává opakování loňských kongresových hádek o
další pomoc Ukrajině, a zákon uvolňující potřebné miliardy nejspíš
opět nebude schválen včas, bude kyjevský Wunderwaffe Rakeťák
omezen pouze na dodávky střel, které už v minulosti dostal, a s
jejich malým doletem, se až do schválení nového US zákona o
podpoře Ukrajiny, Velkým Rakeťákem stát nemůže, i kdyby z Bidena
vyloudil nějakým svým hereckým trikem potřebné povolení. Biden
tak zřejmě už mazaným technickým legislativním řešením přesunul
konečné americké rozhodnutí, zda malého banderovského diktátora
z Kyjeva proměnit v kreaturu v konečných důsledcích pro lidstvo
potenciálně překonávající i samotného Hitlera, na nového nájemníka
v Bílém domě, bez ohledu jakého bude pohlaví. Můžeme se tak

https://www.aa.com.tr/en/russia-ukraine-war/us-administration-considers-delivering-long-range-missiles-to-ukraine-report/3305815
https://www.politico.com/news/2024/09/20/us-ukraine-missiles-00180300
https://www.unian.net/world/dopomoga-vid-ssha-chi-prodovzhat-nadavati-ukrajini-dopomogu-12767706.html
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zatím těšit, že o letošních vánocích budou v ČR zřejmě navzdory
veškerému fialovému vládnímu diplomatickému úsilí zářit pouze
tradiční vánoční prskavky, nikoli však Gosudarovy odvetné rachejtle.

(3) Mluvčí Pentagonu Sabrina Singh kontra kyjevští rakeťáci a pražští
wachmajstři! 

Zda nadcházející vánoce v ČR budou svátky klidu a pohody, se
ukáže doslova v nejbližších hodinách. Zelenskyj se ještě nevzdal a
pokusí se v nejbližších hodinách Bidena přesvědčit, aby mu umožnil
provést nejnovější banderovský experiment, a v praxi ověřit, zda
střelba US raket z Ukrajiny do Ruska povede k porážce Putina, či k
likvidaci veškerého lidstva. 

Čeští zastánci překročení všech ruských červených linií, které
mohou vést k jaderné válce, za takřka bezvýhradné podpory
českých mainstreamových médií, většinou argumentují, že bez
vyzbrojení Ukrajiny do síly světové mocnosti a povolení zbraně
světové mocnosti libovolně proti Rusku používat, včetně střelby
dalekonosných raket do hlubiny Rusi, nemůže Ukrajina Gosudara
nikdy porazit.

Tyto jejich argumenty však už před 5 dny rozmetala mluvčí
Pentagonu Sabrina Singh, když na opakované a dotírající otázky
novinářů, zda Pentagon podporuje povolení Kyjevu střílet US rakety
do hloubky Ruska, odpověděla, že Pentagon zastává stanovisko že:
neexistuje žádná zázračná stříbrná kulka (silver bullet), díky níž by
Ukrajina dokázala Rusko porazit. A opět potvrdila stanovisko
Pentagonu, že US rakety dalekého doletu ATACMS nemají na
Ukrajině smysluplného vojenské použití, protože Rusko preventivně
stáhlo všechna své letadla z letišť v jejich možném dosahu. Z
vyjádření Sabriny Singh lze vyvodit, že Pentagon dobře chápe, že
Zelenskyj by rakety ATACMS nemohl střílet na výlučně vojenské cíle,
což by Putin ještě nejspíš v malém rozsahu toleroval, ale pouze na
cíle civilní, průmyslové a ekonomické. A to by Putina rozzuřilo, a
USA by byly nejspíš zataženy do nějaké svým dalším vývojem
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naprosto nevyzpytatelné vojenské konfrontace s Ruskem. (Video z
konference Sabriny Singh zde, o Ukrajině a raketách v čase videa
kolem 13.30. Písemný přepis konference v angličtině, zde.) 

(4) Další podobnou analýzu z východní fronty, tentokráte zaměřenou
na stav fronty a další perspektivy ruských obkličovacích operací, v
zítřejší analýze. Tedy, pokud nenastanou nějaké převratné události. 

Poslední pořady:  Na Protiproudu s Petrem Hájkem 18. září najdete
zde. S Josefem Skálou 12. září na TV Bureš, pořad najdete zde. V
polovině října se chystám do Klatov, termín a místo upřesním. 

Je středa 25. září 05.32 ráno. Maily vyřizuji ještě stále se
zpožděním, nicméně zítra by už mohly být odeslány i poslední zbylé 
odpovědi. Děkuji za pochopení. Naše analýzy čte odhadem nejméně
10 tisíc lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně,
nebyly by starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc
děkuji od srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují,
aby naše analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2102 Putin a Netanjahu postupují koordinovaně? Ruský
Juggernaut rozdrtí Ukrajince na kaši a nehodlá se zastavit, dokud
je všechny nepřemele.

24 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš

https://www.youtube.com/watch?v=nzi9tHi8CHw
https://www.defense.gov/News/Transcripts/Transcript/Article/3911862/
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.michalapetr.com/map-2102-putin-a-netanjahu-postupuji-koordinovane-rusky-juggernaut-rozdrti-ukrajince-na-kasi-a-nehodla-se-zastavit-dokud-je-vsechny-nepremele/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
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(1) Český prezident Petr Pavel si včera v New Yorku opět pustil svoji
pusu pošetile na špacír, a de facto vzkázal Putinovi, aby se
Západem neuzavíral žádné dočasné příměří v ukrajinské záležitosti,
neboť by Západ i Ukrajina podle Pavlova machiavelistického plánu
jen využily příležitosti nahromadit sílu, aby ve vhodném okamžiku
Rusko přepadly, a donutily ke kapitulaci, a k vydání území, které si
“osvobodilo”, i ke zničujícím reparacím. Zda Petr Pavel vůbec chápe
konečný význam slov, které jeho pusa produkuje, je sice navýsost
otazné, ale na výsledek Putinovy politiky mají slova z jeho úst nijaký
vliv. Putin dobře chápe záludnosti velmocenské Realpolitik, a proto
nehodlá svůj dobře rozjetý parní válec podle Pavlova nápadu
zastavit dřív, než Ukrajinu rozdrtí na padrť, a donutí ke kapitulaci. 

Jádrem Pavlova plánu na řešení ukrajinského konfliktu je stará
úspěšná francouzská imperiální politika známá jako esprit de
revanche. Putin je však dokonalý znalec velmocenské Realpolitik,
jejíž je esprit de revanche jen podmnožinou, a tak dobře chápe, že
jediným způsobem, jak budoucí “západní a ukrajinský revanšismus”
nadobro odvrátit, je válkou zmenšit území a populaci Ukrajiny pod
možným vlivem Západu do tak niterné míry, že potenciálně
prozápadní zbytek Ukrajiny bude tak malý a bezvýznamný, a hlavně
populačně maličký, že Západu pro dosažení skutečného cíle
Pavlova mírového plánu – ztrestání a rozdrcení Ruska – nezbude
než zmobilizovat vlastní obyvatelstvo a poslat ho do sebevražedné
krvavé války. Historie západních válek ve Vietnamu, v Afganistánu i
posledních neúspěšných výprav Washingtonu do arabských pouští,
však ukazují, že stačí pár tisíc padlých, a je po západní válečné
morálce. A politici stran, které válku vyprovokovaly, jsou voliči rychle
posláni do finančně smutné opozice.

Pavel má možná svůj plán i ze své “hlavy”, protože hovořit o něm
nahlas, je jak nediplomatické, tak představuje hlavně rozvodněnou
řeku, která je zadarmo hnána velkým korytem přímo na
propagandistický mlýn ortodoxních ruských nacionalistů. Není totiž
zatím jisté, zda Putin z důvodu čisté reál-politické nutnosti

https://www.novinky.cz/clanek/zahranicni-amerika-pavel-ukrajina-musi-byt-realisticka-a-prijmout-ze-cast-uzemi-bude-zrejme-docasne-kontrolovat-rusko-40490158?cwtkn=Tl00dTs1TF00dTs1TEk-TE5BTl5PREt-TF1SakxIXWpMTFlER0NcRWpMS0xMXExMfExPZkxITExGTExXTEw9TE5eTEh6TEFUTFU5THpqSUhMRE5MXFxPTkxORkxIbkxHekxuXEw6ak5ITEpjTFlsTHxcT29qTjV6SkBqXEVMZ0BPR2JONTlORExLXExcTEx0TE9iTEh6TEBcTGVMT0VMTm5MSmxMQjlMZUxPS2pIP2pGZkxaOUx7QExMTEwjVExMTExMTExMWkxMbTxtaGB9eXRtPDo_Ojw5Ojg-OSM8PzVtaGB9eXQ#dop_ab_variant=0&dop_source_zone_name=novinky.sznhp.box&source=hp&seq_no=3&utm_campaign=&utm_medium=z-boxiku&utm_source=www.seznam.cz
https://betshy.com/cs/2024/01/29/machiavellian-pragmatism-the-dark-art-of-political-realism/
https://en.wikipedia.org/wiki/Realpolitik
https://fr.wikipedia.org/wiki/Revanchisme
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schramstne naprostou většinu Ukrajiny i její populace, jak jsme
zatím popsali, a nebo zda se spokojí s pouhým “karibským řešením”
celé této záležitosti. Zatímco pro Pavla představují smlouvy
potencionálně zmrazující současný ukrajinský konflikt pouze cáry
papíru, které mají být ve vhodném okamžiku roztrhány, aby uvolnily
cestu “spravedlivé” a “dle utopistického výkladu mezinárodního
práva ideologicky čisté” odplatě. Pro Putina možná existuje i jiné,
značně kulantnější řešení.         

Karibská krize, (Cuban Missile Crisis), která v říjnu 1962 málem
zatáhla svět do zničující jaderné války, totiž ukázala krásné
pragmatické řešení, jak podobné konflikty rychle a na věky
neutralizovat. USA se v rámci řešení konfliktu veřejně zavázaly, že
už nikdy vojensky nenapadnou Kubu, jak měly rády ve zvyku, a tento
závazek už 66 let úzkostlivě dodržují. A SSSR, že z Kuby na věky
stáhne své jaderné rakety. A i Rusko tento závazek stejně trpělivě
dodržuje. Jak moc si Washington přál, aby stamiliony Američanů
nepřišly o svou v té době celým světem záviděnou životní úroveň
okamžitou nukleární éterizací jejich duší, svědčí i 25 let oběma
stranami tajená ujednání, že USA stáhnou své jaderné rakety nejen
z Turecka, ale i z Itálie. Všechna řešení přijatá k neutralizaci karibské
krize byla důsledně vyjednána na přímých tajných jednáních mezi
SSSR a USA, bez účasti a vlivu Kuby, nebo evropských zemí. Ačkoli
současné řešení ukrajinské krize podle karibského scénáře přináší
prvek “ztráty legálně drženého území Ukrajiny” ve prospěch Ruska,
jde zřejmě o jediný způsob, jak odvrátit současnou “Ukrajinskou
raketovou krizi”, která hrozí éterizováním miliardy duší na Západě
Evropy i na Východě Evropy stejně jako v Severní Americe, i hrozí
zmrazit všechny zbylé nešťastné duše po celém světě na věky do
absolutního spánku. Schopnost USA i SSSR/Ruska takřka století
rigidně dodržovat pevná ujednání z karibské krize, která mezi sebou
tehdy veřejně i tajně, ale v každém případě relevantně učinily, je
možným východiskem pro druhé řešení ukrajinské krize, ke kterému
Putin směřuje.

https://en.wikipedia.org/wiki/Cuban_Missile_Crisis
https://www.jfklibrary.org/learn/about-jfk/jfk-in-history/cuban-missile-crisis
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Místo malé, populačně naprosto na niterné jednotky milionů
zdecimované ukrajinské populace, která už nebude vzhledem ke své
velikosti schopna postavit nikdy více jak 100 tisícovou plně
mobilizovanou válečnou armádu, tak vzniká prostor pro jistou formu
společné svébytné státní existence Ukrajiny, i velké části jejího
národa. Podmínkou pro toto řešení je však pragmatické odvržení
Pavlova esprit de revanche, a vůle Washingtonu opět podepsat s
Moskvou nové ukrajinské dohody v duchu osvědčených smluv a
ujednání z roku 1962. Lpění Washingtonu i Moskvy na dodržování
textu dohod se historicky osvědčilo trvalým jaderným mírem mezi
oběma velmocemi, který je sice tu a tam narušován různými
hybridními šťouchanci. Ty však měly zatím vždy ke štěstí přežití
lidstva jen více méně neškodný charakter strkanic dorůstajících
puberťáků nudících se ve frontě na opožděný školní oběd, a nikoli
charakter české prezidentské vize o hitlerovském roztrhání smluv na
cáry papírů a následné spravedlivé revanši, hrozící jaderným
zničením celého světa. 

(2) Izrael v průběhu včerejšího dne a dnešní noci zahájil masivní
vzdušné údery na Libanon. Aktuality zde. Jsou hlášeny tisíce
mrtvých civilistů, včetně dětí.  Libanonci začínají v zoufalství prchat.
Francie hodinu po půlnoci svolala mimořádné jednání Rady
bezpečnosti OSN. Komisař EU Joseph Borrel po půlnoci varoval, že
válka Izraele proti Arabům je na spadnutí. Irácké ozbrojené síly
tamních rebelů nad ránem zahájily útoky drony na Izrael. Situace je
nepřehledná, v každém případě Netanjahu je hnán k expanzi a k
preventivní válce se svými “neklidnými” sousedy ze stejných důvodů
Realpolitik, které Putina doslova předurčily k výpravě na Ukrajinu.
Oba vůdcové svých národů mají stejný strach o budoucnost svých
národů, a rozdílný přístup Západu k oběma zemím, které flagrantně
porušují utopistický výklad mezinárodního práva, krásně ukazuje, že
“sladké řečičky českého prezidenta o spravedlnosti a mezinárodním
řádu”, kterými odůvodnil svůj revanšistický ukrajinský mírový plán,
jsou pro ostřílené světové politiky jen budoucími cáry papíru, které
nebudou podepisovat, protože stejně budou časem jejich

https://www.aljazeera.com/news/liveblog/2024/9/24/israel-attacks-lebanon-live-global-calls-for-restraint-as-492-killed
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navrhovateli bezskrupulózně roztrhány, aby bylo dosaženu
konečného mocenského cíle v duchu Realpolitik. Jak Netanjahu tak
Putin jsou přesvědčeni, že proti cizí mocenské Realpolitik lze uspět
pouze vlastní silnější Realpolitik. Brutální pošlapání mezinárodního
práva v případě bombardování Srbska a při řešení Kosovské otázky
všem politikům na celém světě jasně ukázalo, že Západ nehodlá na
svém staletém pojetí koloniálního práva a svévolného porušování
všech smluv uzavřených s podřadnými domorodci nic měnit.

Paradoxně tak protagonistka tohoto staronového přístupu k řešení
problémů světa Madeleine Albrightová spustila svou tragicky
chybnou politikou před lety při svých řeznických operacích na
Balkáně řetězce nevyhnutelných událostí, které nyní kulminují ve
formování jednotného šiku všech nezápadních a na západu
nezávislých zemí za Putinovými zády. Čím více Západ ztrácí svou
ekonomickou dominanci, tím je agresivnější, a tím více se houfují
ostatní země za Ruskem. Čím jsou tyto země ekonomicky silnější,
tím více narůstá jejich odpor, a roste schopnost Ruska vzdorovat
sankcím.  Netanjahu je ostřílený a bystrý politik a vidí, jak arabské
země jdou nezadržitelně nahoru. Egypt už léta vlastní jednu z
několika největších továren na tanky i zbraně na celém světě. Moc
izraelské armády přitom klesá každým dnem. Válka v Gaze už trvá
celý rok, Gaza byla srovnána se zemí jako Stalingrad, je obklíčena
jako Leningrad, takže krom humanitární pomoci do ní zbraně ani
munici nelze dovážet, přesto, přesně jak jsme před rokem
předpovídali, vzdoruje. Izraelská populace je extrémně malá a
nemůže si dovolit ztratit ani desetinu počtů Ukrajinců, které je
ochoten obětovat Zelenskyj každý rok, jen aby udržel při životě
chiméru, že může někdy v budoucnu zvítězit. Netanjahu je tak nyní
nucen z příčinného řetězce Realpolitik vyvolaného duem Clinton-
Albright bojovat, protože v každé další válce bude Izrael jen slabší, a
Západ také. Preventivní rozhodné vítězství, které zdecimuje kapacity
potenciálních nepřátel a vytvoří novou izraelskou hranici, která bude
lépe bránitelná, včetně redukce počtů Palestinců v Izraelském
dominiu, je jediný způsob, který podle Netanjahu Izraeli zbývá. Jde o
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pozoruhodně podobný kalkul, se kterým Putin zahájil válku na
Ukrajině. A je bezesporu, že válka Izraele proti Arabům každou svou
eskalací vysává vojenské i finanční kapacity Západu, které je možné
směrovat Zelenskému na jeho avanturistické hrátky s mnohem
silnějším Putinem. Spravedlnost je krásné slovo, ale má mnoho
rozdílných úrovní, které každému jedinci svými dopady často
přinášejí i úplně jasné nespravedlnosti. Nejinak je tomu i v politice.
Ačkoli Washington ve válce podporuje Tel-Aviv, ten svou válkou
podporuje Moskvu. A Putin podporou protivníků Izraele působí proti
Washingtonu, úplně stejně jako Biden působí proti Moskvě podporou
Kyjeva. Je tomu sotva pár dní, kdy USA oznámily další stahování
svých kontingentů z Iráku. Je přitom jisté, že sláva ze současné
vizitace Zelenského v USA bude mediálně i politicky zastíněna
událostmi v Bejrútu. Netanjahu a Putin si zkrátka velmi dobře
rozumí, a není asi náhodou, že po nedávné vraždě palestinského
vůdce v Teheránu, kdy Teherán hrozil Izraeli odvetou, se u ajatolláhů
až nečekaně rychle zhmotnil Šojgu, a k odvetě nedošlo. Byla by totiž
tehdy nesprávně načasovaná, Zelenskyj ještě nebyl na turné v USA,
je možná odpověď. 

Zítra bude podrobná analýza válečných událostí na Ukrajině. Odkaz
na Jugerrnaut zde.

Poslední pořady:  Na Protiproudu s Petrem Hájkem 18. září najdete
zde. S Josefem Skálou 12. září na TV Bureš, pořad najdete zde. V
polovině října se chystám do Klatov, termín a místo upřesním. 

Je úterý 24. září 05.10 ráno. Polovina mailů vyřízena. Na zbytek
odpovím dnes večer. Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc
lidí denně. Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by
starosti. Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od
srdce čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše
analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

https://en.wikipedia.org/wiki/Juggernaut
https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
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Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2101 Dočkáme se snad fialové záře nad Moravou?! Nukleární
dozor ASN obvinil Jižní Koreu z milimetrových netěsností při
výrobě dílů reaktoru dodaných do Francie! Stavba zastavena!
Obavy z jaderného zamoření!

23 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Fialova vláda dostala o tomto víkendu od voličů velký výprask a
takřka všichni se shodují, že je na čase, aby se pakovala. ČR nutně
potřebuje ekonomické a administrativní reformy. A Fiala se bohužel
projevuje jen jako absolutní deformátor. V souvislosti s fialovými
deformacemi, které se objevují ve všech oblastech českého života,
od cen energií a potravin, přes rozpad zdravotnictví, nedostatky léků,
bytů i míst pro žáky ve školách, až po neustálé srážky vlaků, je
zajímavý i problém výstavby českých jaderných elektráren.

Fiala zadal jejich výstavbu jižním Korejcům, a to podle zprávy
francouzského nukleárního dozoru (ASN) může pro naši zemi
skončit velkou katastrofou. ASN zastavila výstavbu prestižního
nukleárního zařízení ITER, protože zjistila, že reaktorové díly
dodávané na tuto mezinárodní stavbu z Jižní Koreje mají mezi
sebou milimetrové výrobní netěsnosti! (huge sections of tokamak
made in Korea were found not to fit together properly) A ty mohou
způsobit netěsnost jaderné části experimentálního reaktoru ITER a
zamořit tak celý projekt radioaktivními částicemi. ASN a vedení ITER
spolu vedou už dva roky válku. Podle ITER je možné speciálními
roboty netěsné jihokorejské díly k sobě svařit. ASN tuto metodu

https://www.michalapetr.com/map-2101-dockame-se-snad-fialove-zare-nad-moravou-nuklearni-dozor-asn-obvinil-jizni-koreu-z-milimetrovych-netesnosti-pri-vyrobe-dilu-reaktoru-dodanych-do-francie-stavba-zastavena-obavy-z-jaderneho/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://archiv.hn.cz/c1-67343450-zname-viteze-novou-jadernou-elektrarnu-postavi-v-cesku-korejci-bloky-budou-dva
https://www.science.org/content/article/giant-international-fusion-project-big-trouble
https://www.theguardian.com/technology/article/2024/aug/03/is-the-dream-of-nuclear-fusion-dead-why-the-international-experimental-reactor-is-in-big-trouble#:~:text=Cost%20overruns%2C%20Covid%2C%20corrosion%20of,it%20has%20just%20been%20announced.
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zpochybňuje, a považuje ji za nebezpečnou. ITER se potýká i s
dalšími problémy. Ale pro Čechy je varující, že Jižní Korea dodala na
tuto mezinárodně sledovanou prestižní stavbu reaktorové díly, které
mají výrobní nepřesnost “milimetr”. Pokud se stane něco podobného
i při výstavbě nových dukovanských reaktorů, bude jejich uvedení do
provozu značně zpožděno, neboť stavba ITER stojí už přes dva
roky. 

Jakékoli zpoždění doby dokončení stavby jaderné elektrárny sebou
nese vysoké finanční náklady. Mezinárodní zkušenosti ukazují, že
zpoždění výstavby jediného reaktoru o jediný rok stojí dodatečných
29 miliard CZK. Za každé zpoždění stavby 2 nových dukovanských
reaktorů o jediný rok tak bude třeba všem koncovým českým
odběratelům elektřiny do cen proúčtovat dalších 58 miliard korun.
Riskovat za této situace jaderného dodavatele ze země, která na
mezinárodně ostře sledovanou stavbu nukleárního zařízení dodala
sadu klíčových reaktorových dílů s milimetrovými výrobními
nepřiléhavostmi, je dalším čirým projevem fialového avanturismu, při
němž jsou požadavky na ideologickou čistotu důsledně nadřazeny
technickým i ekonomickým řešením každého problému. (Další
příklad avanturismu – stavba Gigafaktory, která hrozí podle
Eurokratů toxickými látkami zamořit zdroje pitné vody, byla
naplánovaná Fialou přímo do centra záplavového území, kde by z ní
každé opakování letošní povodně mohlo vyplavit toxické mutagenní
látky přímo do řečiště. Vláda se přitom ještě před povodněmi
rozčilovala na místní ochránce životního prostředí i občany, že se
nechtějí ve jménu záchrany civilizace podle nařízení Green Deal
proti spalovacím motorům dobrovolně podrobit avanturistické
proceduře pravděpodobné budoucí fialové mutageneze ze
zamořené vody. Podrobně v MAP 2089 a 2097.)

Neustále fialové deformace mají někdy až naprosto komické projevy
a krásně tak ukazují, jak si podle nově zmutovaného starého
českého přísloví “Vrána k vráně sedá. Deformátor si deformátora
hledá“, Fiala vybírá své vlastní deformační poradce. Všichni občané

https://www.michalapetr.com/map-1900-interni-dokumenty-administrativy-usa-a-francie-a-petr-fiala-copak-nam-to-vlada-zase-taji-o-cenach-elektriny/
https://www.wikiskripta.eu/w/Mutageneze
https://www.michalapetr.com/map-2089-eu-poslala-penize-urcene-pro-evropske-deti-trpici-rakovinou-na-ukrajinu-na-valku-s-ruskem-sokujici-naklady-na-financni-zabezpeceni-novych-eurokratu-desici-priznani-eu-jak-nove-gigafactory-z/
https://www.michalapetr.com/map-2097-petr-fiala-vaclav-klaus-a-velke-povodne-aneb-kam-se-podela-acr-a-dalsi-vladni-perlicky-ktere-kazdeho-nadzvednou-analyza/
https://cs.wiktionary.org/wiki/vr%C3%A1na_k_vr%C3%A1n%C4%9B_sed%C3%A1,_rovn%C3%BD_rovn%C3%A9ho_si_hled%C3%A1
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ČR jsou už 14 let zatíženi tzv. poplatky solárním baronům. K
letošnímu roku jim museli ze svých peněženek i ze státního rozpočtu
vyplatit už 558 miliard CZK. Tyto miliardy většinou putují zahraničním
baronům, kteří v ČR většinu dotovaných solárů vlastní, a
nepřekvapivě to jsou právě západní důchodové fondy, které i díky
solárním dotacím z ČR mohou posílat svým důchodcům slušné
platby, aby si mohli rejdit v českými kojenci dotovaných výletních
lodích po Karibiku a Středomoří. Fiala přitom ve stejné době, kdy
české důchodce i kojence sprostě sdírá o každou korunu, protože
musí baronům vyplácet jejich tučné poplatky, zároveň politiky, kteří
způsobili tento sprostý předražený solární byznys, jmenuje svými
novými luxusně honorovanými vládními rádci. Například Martin
Bursík, který se výrazně podílel na přípravě zákona o výrobě
elektřiny z obnovitelných zdrojů, který před lety stanovil tuto štědrou
státní podporu všem solárním baronům. A který se později
vymlouval, že ještě počátkem roku 2009 nebylo možné prudký
nárůst počtu slunečních elektráren předvídat, protože to dostupná
data nesignalizovala. Byl Fialou ihned po nástupu k moci za svoji
někdejší nejasnozřivou nadílku solárních miliard vytažených z
českých peněženek do kapes západním solárním baronům a
rejdícím důchodcům odměněn funkcí poradce a zpracovatele analýz.
(Smlouva na letošní rok zde. Smlouvy předchozí zde.) Bursíkova
společnost tak bude díky Fialovi od státu za své další, zřejmě opět
nejasnozřivé analýzy inkasovat pěkných 300 CZK za hodinku práce,
zatímco Češi budou stále ještě několik let platit desítky miliard za
předchozí nejasnozřivé Bursíkovi analýzy a zákony. Typická morální
deformace. Celá republika ví, že i díky Bursíkovi, se už roky platí
neskutečně předražené solární výpalné a jeho konec je ještě v
nedohlednu. A Fiala si jej najme jako vládního poradce?

(Poznámka: Kateřina Konečná se při schvalování zákona v roce
2005, který odstartoval solární šílenství v ČR, zdržela hlasování.
ODS byla tehdy většinou proti. Záznam hlasování zde. Prezident
Klaus zákon odmítl podepsat. Zaskočil za něj proto Paroubek.) 

https://www.seznamzpravy.cz/clanek/audio-podcast-agenda-kdyz-stat-zkrati-dotace-arbitraze-jsou-jista-vec-varuje-solarni-asociace-259406
https://www.seznamzpravy.cz/clanek/audio-podcast-agenda-kdyz-stat-zkrati-dotace-arbitraze-jsou-jista-vec-varuje-solarni-asociace-259406
https://cs.wikipedia.org/wiki/Martin_Burs%C3%ADk
https://ekonom.cz/c1-46754920-kdo-muze-za-solarni-prusvih-my-nic-my-muzikanti-vzkazuji-ministri-i-poslanci
https://ekonom.cz/c1-46754920-kdo-muze-za-solarni-prusvih-my-nic-my-muzikanti-vzkazuji-ministri-i-poslanci
https://www.esg-investice.cz/martin-bursik-poradcem-vlady-v-oblasti-oze/
https://www.hlidacstatu.cz/Home/TextSmlouvy/27450083?hash=fb3aae58f602a101afa5ad751005254afccc71d40cd69a39774d0dd28137568c
https://www.hlidacstatu.cz/Detail/21354587?qs=ico%3A00006599+AND+zverejneno%3A%5B2022-08-16T00%3A00%3A00.000Z+TO+2022-08-16T22%3A00%3A00.000Z%5D&utm_source=hlidac&utm_medium=email&utm_campaign=detail
https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/urad-vlady-martin-bursik-zivotni-prostredi-poradenstvi-konzultace-smlouva_2208180700_pik
https://www.psp.cz/sqw/hlasy.sqw?G=38530
https://ekonom.cz/c1-46754920-kdo-muze-za-solarni-prusvih-my-nic-my-muzikanti-vzkazuji-ministri-i-poslanci
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Hlavním problémem nekřesťanských solárních poplatků v ČR byl
vývoj v letech 2005-2010, kdy vlády Paroubka, Topolánka a
Fischera, a tito poslanci Parlamentu ČR, prohlédněte si, někteří jsou
zajímaví, kam přeběhli, nedokázali ořezat masivní nesmyslné solární
dotace, podobně jako je v roce 2009 drasticky zkrátili Španělé. Za
neochotou tehdejších českých poslanců ořezat české solární dotace
stojí možná i “masivní snížení výroby evropských (hlavně
německých) solárních panelů, které v roce 2009 vyvolalo španělské
razantní ořezání solárních dotací“. V roce 2009 ještě v Evropě řádila
US hypotéční krize, která se v EU projevovala zejména prudkým
propadem německého průmyslu, a jakékoli omezování jeho nového
solárního průmyslu, bylo tehdy Berlínem velmi nevlídně hodnoceno.
Možná tak už 15 let platíme, a ještě 5 let platit budeme západním
důchodcům solární poplatky právě proto, že naši poslanci i politici v
letech 2006 až 2010 důsledně chránili německé výrobce solárních
panelů a komponentů solárních elektráren před dalším poklesem
výroby, který by po španělském ořezání solárních dotací jistě i
následující české ořezání způsobilo. Německý průmysl solárních
panelů, který ještě v roce 2008 dosahoval exponenciálního růstu, už
v roce 2009 zasáhly značné obtíže, a ty se v roce 2013 změnily v
katastrofu. Čeští politici i poslanci na změny v solárním byznysu
tehdy nijak nezareagovali. A Fiala je za 558 miliard, které tak vytáhli
Čechům z peněženek, pověřuje novými úkoly. Třeba známé Lady
Biomase, poslankyni oněch let ze skupiny Nezávislí/Strana Zelených
Kateřině Jacques nyní  Fiala dohodil pěkný post vedoucí oddělení
vlády pro záležitosti národnostních menšin. Deformátor k
Deformátorovi sedá a rovného si hledá. Fiala před volbami slíbil
reformu přebujelého státního aparátu a jeho zeštíhlení o 15%, ale po
volbách místo reforem spustil de-formy, a začal státní aparát
masivně navyšovat a posilovat i o staré osvědčené deformátory, kteří
nasekali Čechům poplatky za 558 miliard. Místo úspor jen další
poplatky na lidi, ale nové prebendy pro historicky znemožněné
politiky. 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Seznam_vl%C3%A1d_%C4%8Ceska
https://www.psp.cz/sqw/hlasy.sqw?G=43875
https://www.reuters.com/article/idUSMAE58D0OX/
https://www.reuters.com/article/idUSMAE58D0OX/
https://app.ecoreporter.de/artikel/wie-meistern-deutsche-solarunternehmen-die-krise-etappensieger-ueberrascht-mit-40-prozent-plus-12-08-2009/
https://www.proplanta.de/agrar-nachrichten/energie/krise-wirft-schatten-auf-solarbranche-ausblick-2009-eingetruebt_article1235573803.html
https://www.wiwo.de/technologie/green/solarindustrie-warum-sie-in-deutschland-kaum-zukunft-hat/13544986.html
https://www.blesk.cz/clanek/zpravy-politika/754171/lady-biomasa-jacques-opet-na-politicke-scene-rodinna-idylka-bursikovych-na-uradu-vlady.html
https://www.psp.cz/sqw/hlasy.sqw?g=43950&l=cz
https://www.idnes.cz/hobby/domov/co-je-biomasa-a-jak-se-s-ni-topi-manual-nejen-pro-katerinu-jacques.A090407_171941_hobby-domov_mce
https://vlada.gov.cz/cz/urad-vlady/organizacni-struktura/organizacni-schema-uradu-vlady-cr-65949/
https://www.echo24.cz/a/HcyRy/zpravy-domov-stat-nasekal-manko-ctvrt-bilion-nabral-lidi-navysovani-platu
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Poslední pořady:  Na Protiproudu s Petrem Hájkem 18. září najdete
zde. S Josefem Skálou 12. září na TV Bureš, pořad najdete zde. V
polovině října se chystám do Klatov, termín a místo upřesním. 

Je pondělí 23. září 05.16 ráno. Prospal jsem nejen pátek, ale i celý
víkend. Tak jsem už snad zdráv a analýzy budou pokračovat
normálním každodenním tempem. Za maily děkuji, ale odpovím až
dnes večer. Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně.
Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti.
Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce
čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše
analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

MAP 2100 Zima udeří už 24. září, radují se Rusové! Očekávají
opakování legendární zimy 1941/42! I Moravu v roce 1941 zasáhly
velké povodně jako letos! Nejslavnější ruský generál Зима vyráží
Putinovi na pomoc?! Osud Kyjeva se zdá zpečetěn!?

21 září, 2024/Kategorie: Blog /Vložil(a): Michael Svatoš
Zima 1941/42 je americkými meteorology považována za
nejchladnější zimu století. Neobvykle nízkou teplotu v Evropě tehdy
podle nich vyvolala série mnohačetných jevů  “Cut-off low“,
(označovaných také jako Běda meteorologů), kdy jsou tlakové níže
odříznuty od převládajícího západního proudění ve vyšších vrstvách

https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk
https://www.michalapetr.com/map-2100-zima-uderi-uz-24-zari-raduji-se-rusove-ocekavaji-opakovani-legendarni-zimy-1941-42-i-moravu-v-roce-1941-zasahly-velke-povodne-jako-letos-nejslavnejsi-rusky-general-%d0%b7%d0%b8%d0%bc/
https://www.michalapetr.com/category/blog/
https://www.michalapetr.com/author/msvatos/
https://journals.ametsoc.org/view/journals/bams/70/3/1520-0477_1989_070_0271_tswiet_2_0_co_2.xml
https://en.wikipedia.org/wiki/Cut-off_low
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atmosféry a stávající se “bezpohybovými” a stojící na místě po řadu
dnů a nepohybují se na východ. (Západní proudění je typické pouze
pro severní a střední části severní polokoule.)

Podle záznamů meteorologů došlo v roce 1941 na Moravě ke
katastrofální povodni. Povodeň byla rychlá a sečetly se v ní prudké
jarní deště a rychlé tání ledu. Deštivé a chladné počasí trvalo několik
dnů. Byly strženy jak cesty, tak železnice, a byla zbořena řada domů
i staveb. 

Podle meteorologů byla letošní povodeň na Moravě způsobena
podobným efektem, kdy se tlaková níže Boris, odtrhla (cut-off low)
od proudění ve vyšších vrstvách atmosféry a zůstala trčet nad
Moravou. Zajímavé je srovnání s předchozí povodňovou zimou
1997/98. Podle dat z Klementina, byla zima 1997/98 stejná jako
zima 2010/2011 a měla tak odchylku -0.1 stupně Celsia od
pozorování za roky 1775-2011, ale odchylku -1.7 stupně z
pozorování mezi lety 1971-2000. Obdobně popovodňová zima
2002/2003 byla o něco chladnější než obvykle, ačkoli bylo velmi
málo sněhu. Z dat zim po obou povodních se dá vyvodit, že zimy po
nich byly chladnější, i podle průměrů teplot v období tzv. zvyšování
teplot lidskou činností po roce 1971, a byly mírně podprůměrné
oproti průměru zim od doku 1775. (PS. Zima 2007/2008 byla podle
záznamů v Klementinu nadprůměrná, celkově však chladnější.) 

Včera Roman Vilfand, ředitel Hydrometeorologického centra Ruska,
varoval, že v Rusku udeří letošní zima nečekaně brzy. Už 24. září
mají noční teploty v centrálním Rusku (Smolensk, Tver) poklesnout
na -5 stupňů, přes den se má oteplit na +15. Nástup zimy má však
postupovat, protože nad Petrohradem se má usadit tlaková níže, a
po jejím východním okraji má do centrálního Ruska začít ze severu
proudit studený vzduch. 

Národní meteorologická služba USA ve své poslední předpovědi
předpokládá 71% šanci, že se na přelomu září říjen zformuje v
tropech slabá La Niňa a potrvá do března 2025. La Niňa je typická

https://en.wikipedia.org/wiki/Westerlies
https://is.muni.cz/th/67692/prif_m/Diplomova_prace.pdf
https://cs.wikipedia.org/wiki/Tlakov%C3%A1_n%C3%AD%C5%BEe_Boris
http://slovnik.cmes.cz/heslo/457
http://www.infomet.cz/print/index.php?id=print&file=1299543558
https://cs.wikipedia.org/wiki/Povode%C5%88_v_%C4%8Cesku_(2002)
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/zima-byla-chladnejsi-a-chuda-na-srazky.A030324_091416_zpr_regiony_zln
http://www.infomet.cz/print/index.php?id=print&file=1299543558
https://www.kp.ru/online/news/6003703/
https://www.cpc.ncep.noaa.gov/products/analysis_monitoring/enso_advisory/ensodisc.shtml
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tím, že zformuje tlakovou výši nad Azorami a tlakovou níži nad
Islandem. Obě tyto tlakové anomálie zesílí západní proudění (jet
stream) mezi nimi směrem do Evropy, a přinesou častější zimní
sněhové a dešťové přeháňky. Obecně platí, že v době La Ňiňa je v
Evropě chladněji, a více sněhu. Existují však výjimky. La Ňiňa má být
sice letos podle US meteorologů slabší, ale samotný fakt, že nahradí
El Niňo, dává předpoklady pro spíše průměrnou než nadprůměrnou
zimu. 

Ursula vdL 20. září slíbila Kyjevu, že EU letos pokryje 25% jeho
energetických potřeb. Jak to hodlá chytrá Uršula zařídit,
neprozradila. Podle ukrajinských zdrojů, však 25% potřeb Ukrajiny
představuje 4.5 GW výkonu dodávaného nepřetržitě, a EU dokázala
zatím na Ukrajinu dodávat jen 0.6 až 1.2 GW podle toho jestli v
Evropě fouká vítr a svítí slunce. (Podrobně rozebráno v MAP 2096)
Uršuliny plány jsou vskutku komické. 2.5 GW ze 4.5 chce
Zelenskému zajistit fyzickým přestěhováním tepelné elektrárny z
Litvy na Ukrajinu, a opravou raketami zničených tepelných
elektráren. Jak přestěhovat celou tepelnou elektrárnu o stovky
kilometrů a jak Putinovi zabránit zničení opravených elektráren
Uršula neřeší. Na papíru její plán vypadá skvěle. A žádné politiky
nezajímá, že většina zničených elektráren je odborníky hodnocena,
jako neopravitelné do příštího léta, a pouze pokud Putin nepošle
další rakety. 2GW hodlá Uršula dodávat sítěmi z EU. Není přitom
známo, že by zvýšila jejich propustnost z dosaženého maxima 1.2
GW, a ani nikdo netuší, kde chce nadbytečnou elektřinu Uršula v
Evropě získat, obzvláště, bude-li chladno, deštivo a pršet. Samotní
Ukrajinci mají z letošní zimy pořádný strach. Putin má v plánu,
zničením elektrických rozvaděčů a odpojením jaderných elektráren
od sítě, Ukrajince definitivně zlikvidovat a umořit je následnou zimou
a hladem. Pomůže-li mu generál Zima, bude to mít snadnější. A zdá
se, že příroda vyjde letos Gosudarovi v ústrety. 

. Ruská zima dokázala mnohokrát v historii, že ji neradno
podceňovat.

https://www.onthesnow.co.uk/news/long-range-weather-forecast-for-europe/
https://www.onthesnow.co.uk/news/long-range-weather-forecast-for-europe/
https://kyivindependent.com/von-der-leyen-to-visit-kyiv/
https://www.michalapetr.com/map-2069-putinuv-rozkaz-%d1%80%d0%bf%d1%85-%d1%84-360-24k-7-listopadu-bud-kyjev-kapituluje-nebo-se-cela-zalezitost-okamzite-vyridi-jednou-pro-vzdy-analyza-nejrafinovanejsiho-valecneho-planu-jaky-g/
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V roce 1240 využili Lotyšští křižáci, biskup z estonského Tartu,
dánští rytíři Waldemara II Vítězného, a ozbrojené tlupy tzv.
Čudů-lupičů, oslabení ruských knížectví po mongolské invazi do
severní Rusi, (1238-40), a vtrhli s požehnáním papeže Řehoře
IX do Severního Ruska, aby ho zotročili. V zimě 1241/42 přešli
Rusové do protiútoku, nejprve vyhnali křižáky a jejich spojence z
dobytých ruských měst, (poslední osvobozen Pskov, březen
1242), a nakonec je všechny ve slavné bitvě na zamrzlém
Čudském jezeru (5. duben 1242) takřka do posledního vyhubili.

https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%94%D0%B5%D1%80%D0%BF%D1%82%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%B5_%D0%B5%D0%BF%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE
https://cs.wikipedia.org/wiki/Tartu
https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%92%D0%B0%D0%BB%D1%8C%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%80_II
https://cs.wikipedia.org/wiki/%C4%8Cudov%C3%A9
https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%9C%D0%BE%D0%BD%D0%B3%D0%BE%D0%BB%D1%8C%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%B5_%D0%BD%D0%B0%D1%88%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_%D0%A0%D1%83%D1%81%D1%8C
https://ru.wikipedia.org/wiki/%D0%9B%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D0%B5_%D0%BF%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D0%B8%D1%89%D0%B5
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V roce 1612 vyvrcholila ruská osvobozenecká válka proti
Polákům, kteří zradou tzv. 8 bojarů v září 1610 obsadili bez boje
Moskvu a začali Rusko okamžitě drancovat.  Rusové vedli dva
roky proti Polákům rozsáhlou partyzánskou válku, a zejména v
zimních obdobích se jim dařilo, a postupně Moskvu úplně
obklíčili. Polský král Zikmund III Vasa sice v létě 1612 vytáhnul
obležené posádce Moskvy na pomoc s obrovskou armádou, ale
nedařilo se mu včas dobýt Volokolamsk, a tak vyslal hejtmana
Chodkiewicze včele 15 000 Poláků, Maďarů, Němců a Švédů,
aby prorazil obležení Moskvy a dopravil do ní obrovský konvoj
zásob naloupených ruským rolníkům ve Smolenské a
Vjazemské oblasti. Hejtman Chodkiewizc však byl ve dvoudenní
bitvě nečekaně na hlavu poražen.  Jen  6 a půl tisíce ruských
vzbouřených rolníků posílených 2 tisíci donskými kozáky
triumfovalo. Posádka Kremlu s vyhlídkou přicházející zimy
kapitulovala. Kdo se vzdal rolníkům byl okamžitě brutálně pobit.
Ruští rolníci se mstili za předchozí dva roky, kdy Poláci v
centrálním Rusku masivně a zvěrsky loupili a vraždili. Kdo se
vzdal donským kozákům, byl vyměněn za zlato a ruské zajatce.
Zikmud III Vasa, kdy viděl, jak se zima blíží, neriskoval další
zimní boje, obležení Volokalamsku zrušil, a na zpáteční cestě do
Smolenska vypálil Vjazmu, Možajsk a další ruská města a
vesnice, a vybil jejich obyvatele, aby si taktikou spálené země
zajistil, že jej vítězní Rusové nebudou moci pronásledovat.
Válka trvala ještě 6 let a skončila Polskou porážkou.
(Podrobnosti v Ruštině včetně map a obrázků zde.) 
Obdobně v polovině listopadu 1812 Rusové na řece Berezině
vyhubili Napoleonovu armádu. Ze 100 tisíc Francouzů jich přes
50 000 pobili. Nutno poznamenat, že sami Francouzi přiznávají,
že jen 28 000 jejich vojáků bylo u Bereziny ještě bojeschopných,
a zbytek už představovaly jen demoralizované a vyhladovělé
tlupy. 

https://cs.wikipedia.org/wiki/Zikmund_III._Vasa
https://pl.wikipedia.org/wiki/Obl%C4%99%C5%BCenie_Wo%C5%82oko%C5%82amska_(1612)
https://web.archive.org/web/20161006021253/http://encyclopedia.mil.ru/encyclopedia/history/more.htm?id=11438300@cmsArticle
https://fr.wikipedia.org/wiki/Bataille_de_la_B%C3%A9r%C3%A9zina
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Poslední pořady:  Na Protiproudu s Petrem Hájkem 18. září najdete
zde. S Josefem Skálou 12. září na TV Bureš, pořad najdete zde. V
polovině října se chystám do Klatov, termín a místo upřesním. 

Je sobota 21. září 05.18 ráno. Spal jsem celý pátek, tak teď už
budou analýzy pokračovat normálním tempem. Na maily odpovím
dnes večer. Naše analýzy čte odhadem nejméně 10 tisíc lidí denně.
Kdyby každý přispěl desetikorunou měsíčně, nebyly by starosti.
Protože tomu tak není, a doba je zlá, o to víc děkuji od srdce
čtenářům, kdo nás i v dnešní těžké době podporují, aby naše
analýzy mohly i nadále pokračovat! Mail na mne
kpv0249@gmail.com. 

Děkujeme Vám za pomoc! Vaše dary nám umožňují Vás informovat!
Demokracie umírá ve tmě! Bez informací se nemůžeme správně
rozhodnout, koho volit! Proto se snažíme informovat o všech!
Nesloužíme žádné straně ani hnutí. Pokud někoho podporujeme, jde
pouze o jednotlivé osoby, které osobně známe. Děkujeme, že naše
pořady sledujete a naše články čtěte. Naši činnost můžete podpořit
darem na účet 2902739284 / 2010, IBAN CZ79 2010 0000 0029
0273 9284, BIC FIOBCZPPXXX, Své platby prosím označte slovem
DAR. Děkujeme! Všechny překlady jsou volné a v kontextu

 
 

https://www.youtube.com/watch?v=6JG4XYrUDIk
https://www.youtube.com/watch?v=AKxcHA7efFk

